
T.C.
İSTANBUL

14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ

DURUŞMA TUTANAĞI
DOSYA NO : 2016/32 Esas
DURUŞMA TARİHİ : 13/03/2018
CELSE NO : 69.

BAŞKAN : Ali İhsan HORASAN  95147
ÜYE : Mesut DÜZGÜN  165580
ÜYE : Sonat GÜVENÇ  217443
CUMHURİYET SAVCISI : Mehmet YEŞİLKAYA 104746
KATİP : Serhat GÜL  144150

Tanık yoklaması yapıldı. Tanık olarak dinlenmesine karar verilen kişilerin duruşma 
salonunda bulunmadıkları anlaşıldı.

Belirli gün ve saatte 69. celse açıldı.
Tutuklu sanıklar Ali Fuat YILMAZER, Ramazan AKYÜREK, Ali ÖZ, Metin YILDIZ, 

Muharrem DEMİRKALE ve Yavuz KARAKAYA'nın Silivri Kapalı Ceza İnfaz Kurumundan 
getirildikleri görüldü. Bağsız olarak huzura alındılar.

Tutuklu sanık ÖZKAN MUMCU'nun Muş E Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kurumunda, tutuklu 
sanık Hamza CELEPOĞLU'nun Sincan 2 Nolu F Tipi Yüksek Güvenlikli Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumunda, başta suçtan tutuklu sanık Şükrü YILDIZ'ın Eskişehir H Tipi Kapalı Ceza İnfaz 
Kurumunda SEGBİS aracılığıyla hazır oldukları görüldü.

Sanık Bekir Yokuş müdafii Av. Özlem YOKUŞ KÜÇÜKBAHAR geldi, 
Sanık Ali Öz müdafii Av. Vasfi Sedat KÜÇÜKYILMAZ geldi,
Sanıklar Ecevit Emir ve Veysal Şahin müdafii Av. Esra KIRAN geldi, 
Sanık Şükrü Yıldız müdafii Av. Ahmet Alper DOĞAN geldi,
Sanıklar Emre Cingöz ve Ergün Yorulmaz müdafii Av. Mete GENÇER geldi, 
Sanık Yusuf Bozca müdafii Av. Hüseyin ÇOBANOĞLU geldi, 
Sanık Ercan Demir müdafii Av. Hasan Burak TAVŞANOĞLU geldi, 
Sanık Ahmet İlhan Güler müdafii Av. Melih Asım GÜLER geldi, 
Sanık Muharrem Demirkale müdafii Av. Kübra AYDIN geldi, 
Sanık Mustafa Küçük müdafii Av. Mehmet Emin UÇBAĞLAR geldi, 
Tutuksuz sanıklar Ahmet İlhan GÜLER, Ali Barış SEVİNDİK, Bekir YOKUŞ, Mustafa 

KÜÇÜK, Adnan ACAR, Abdullah DİNÇ, Okan ŞİMŞEK, Ecevit EMİR, Metehan Kadir 
YILDIRIM, Rahmi ÖZER, Emre CİNGÖZ, Veysal ŞAHİN, Musa YILDIRIM, Gazi GÜNAY, 
Yusuf BOZCA ve Mikdat ÖZBEK geldiler, 

Katılanlar vekilleri Av. Hakan BAKIRCIOĞLU, Av. Emel ATAKTÜRK SEVİMLİ, Av. 
Bahri Bayram BELEN, Av. Sebu ASLANGİL ve Av. Havva Hülya DEVECİ  geldiler, başka 
gelen olmadı.

Açık duruşmaya devam olundu. 
Gelen evrakların okunmasına geçildi. 
Sanık Ali Öz müdafii Av. Vasfi Sedat Küçükyılmaz ve sanık Ercan Gün müdafileri Av. 
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Ahmet Ömer Bayraktar ve Av. Uğur Güner'in tahliye talebini içerir dilekçe sundukları anlaşıldı, 
okundu, dosyaya konuldu. 

Sanık Ahmet Faruk Aydoğdu müdafii Av. Dündar Kerim Kutadgu'nun sanık hakkındaki 
yurt dışına çıkış yasağının kaldırılmasına ilişkin dilekçesini UYAP üzerinden sunduğu anlaşıldı, 
okundu, dosyaya konuldu. 

60, 61, 62 ve 63. celse duruşma tutanaklarının sanıklar Mehmet Uçar, Şükrü Yıldız ve Yasin 
Hayal'e tebliğine ilişkin yazılan yazı cevaplarının geldiği, düzenlenen tebliğ-tebellüğ belgelerinin 
gönderildiği anlaşıldı. 

64, 65, 66 ve 67. celselerde okunan delil mahiyetindeki evrakların Silivri Ceza İnfaz 
Kurumunda bulunan sanıklara tebliği için yazılan yazı cevabının geldiği, düzenlenen tebliğ-tebellüğ 
belgelerinin gönderildiği anlaşıldı. 

Sanıklar Adnan Acar ve Hamza Celepoğlu müdafii Av. Şila Sultan Bolat'ın bugün için 
mazeret dilekçesini UYAP üzerinden gönderdiği anlaşıldı.

Sanık Muharrem Demirkale müdafii Av. Seben Ayışıl Özgül'ün başka mahkemelerde 
duruşmalarının olması sebebiyle duruşmaya katılamayacağını beyan etmesi üzerine sanığa tek 
celselik müdafii tayini için İstanbul Barosuna yazı yazıldığı ve sanığa Av. Kübra Aydın'ın 
görevlendirildiğinin bildirildiği anlaşıldı. 

Sanık Ali Fuat Yılmazer'in talebine istinaden, Fikri Yalman'ın ifadesinde beyan ettiği 
Samsun İsthibarat Şube Müdürlüğünün EGM İstihbarat Daire Başkanlığına yazdığı, ekinde Ogün 
Samast'ın yakalanması sırasında İstihbarat Şube tarafından çekilen video görüntüleri ve diğer 
bilgi/belgelerin bulunduğu yazının bir örneğinin sanığa elden tebliğ edildiği ve buna ilişkin 
tebliğ-tebellüğ belgesinin düzenlendiği anlaşıldı.

Sanık Muharrem Demirkale 49.celse alınan kimlik bilgileri ve okunan hakları tahtında 
huzura alındı.

SEGBİS kaydına 11:56 itibariyle başlandı. 
Bu sırada sanıklar Cevat Eser ve Ünsal Gürel müdafii Av. Zeynep Özhan'ın (12:20) 

geldiği görüldü, yerine alındı.
MAHKEME BAŞKANI: Evet başlattık kaydı. Nasıl rahat edeceksen o şekilde.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE SAVUNMASINDA: Teşekkür ederim efendim. 

Sayın Başkanım, Sayın Mahkeme Heyeti, Sayın Savcım, tüm Avukat Hanımlar ve Beyler ve 
salonda bulunan tüm silah arkadaşlarımı ve bütün sivil vatandaşımızın hepsini sevgi ve saygı ile 
selamlıyorum. Mahkemenize de huzurda ifade verme imkanı sağladığınız için ayrıca teşekkür 
ediyorum. Bu zor günlerde benden desteğini esirgemeyen vefalı eşime ve 10.000 kilometre uzaktaki 
çocuklarıma ve aileme minnettarlığımı arz ediyorum. Her şeyim sıfırlandığı için çocuklarıma 
masumiyetimi, dürüstlüğümü ve bu savunmamı miras olarak bırakıyorum. Efendim müsaade 
ederseniz bir dakika sadece Hrant’ın ailesine hitap etmek istiyorum. Sayın acılı aile, lütfen 
iletmenizi istirham ediyorum, yüreğinize seslenmek istiyorum, kutsal bildiğim bütün değerlerim 
üzerine yemin ederim ki benim ve personelimin bu alçak cinayet ile bir ilgisi ve bilgisi yoktur. 
Anlamadığımız bir şekilde buraya monte edilmek istenmekteyiz. Ama suçluyuz, toplumsal olarak, 
fert fert, içimize doğru suçluyuz. Milenyum yıllarında halen demokrasiyi içselleştirememişsek, bu 
ülkede bir tek kişi dahi ötekileştiriliyor, aşağılanıyor ise, hatta tüm insanların yüreğine dokunamıyor 
isek, göz yaşına ortak olamıyor, o göz yaşı damlalarını silemiyor isek, hatta onlarla ağlamıyor isek 
-ki öyleyiz- hepimiz suçluyuz. Şair demiş ya kötülerin zaferine iyilerin bir katkı sunmaması bile suç 
olarak yeter, o yüzden suçluyuz. Bu toprakların insanları olarak siz de bilirsiniz ki insanlar öldükten 
sonra tanınır ve kıymetleri bilinir buralarda, maalesef. Milyonlarca insan Hrant’ın ölümünden sonra 
konuşmalarını izledi, delik ayakkabısı ile o mazlum bir şekilde yüzükoyun yerde yattığını gördü, 
Allah Allah dedi meğer o bendenmiş ben de ondanmışım. Ama sevinin, birleştirdi binlerce insanı 
ölümü. Binlerce insan cenazesine ve etkinliklerine katıldı. Düşünsenize bu neyin işareti idi, on 
binlerce insan. Bu yapılanlar onu getirmeyecek ama biliyoruz ki bazen insanların ölümü 
hayatlarından daha fazla katkı sunmuştur hem insanlığa hem de çağlarına, acı da olsa. Tüm 
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yüreğimle size şunu söylemek istiyorum acılı yüreklerinizin bu cinayetle bizim ilgimizin 
olmadığına inanması mahkemenin inanmasından daha çok önemsiyorum, bütün kutsal değerlerim 
adına yemin ediyorum. Allah kalanlara hayırlı uzun ömür versin. Sayın Mahkeme Heyeti, hayat 
ileriye doğru akar ama geriye bakarak anlaşılır, takdir edersiniz. Bu nedenle bendenizi biraz 
tanıyabilmeniz için çok kısa kendimden bahsedeceğim yoksa hoşlanmadığım bir şey. Ben 1969 
yılında İzmir'de doğdum. Aslen Aydın Nazilli’denim. Bandocu Ahmet denilen memur bir baba ile 
tütün fabrikasında çalışmış, dikiş yapmış, oya yaparak gözünün nuru ile kazandığı para ile 
evlatlarını beslemiş bir annenin helal parasını yemiş, helal sütünü emmiş dördüncü çocuklarıyım. 
Allah rahmet eylesin. Hamdolsun ki bizi öyle terbiye vermişler, hem de cibilliyetimiz buna müsait, 
küçükken komşunun bahçesinden izinsiz bir dut bile almamış, küçücük çocukken bir misafirlikte 
bir çekmeceyi karıştırmamışızdır. Hayatımızda hep sınırlarımızı bilerek yaşamışızdır ailemizce. 
Hatta 18 yaşında ben babamı kaybettiğimde defnettikten sonra akşamleyin abimle ancak o küçük 
evimizin dolabında çekmesini açabilmişizdir, içindeki malzemelere bakabilmişizdir, hep 
sınırlarımızı bildik. İlkokul beşinci sınıfa kadar ben kahvaltıda çayın yanında ekmek dilimi üzerine 
Sana Yağı'nı sürüp okula gittim. Ta ki 13 yaş büyük abim var askerden geldikten sonra çalışmaya 
başladı soframız zeytin ve peynir görmüştür. Böyle bir fakirhanede büyüdük, böyle fakirhanede 
büyüyen insanlar da genelde vatana ve memlekete ihanet etmez bu ülkede, ne çıkıyorsa bir kısım 
insanlardan çıkıyor. Orta üçte abim askerden gelmişti ve işte çalışmaya başladığında beni karşısına 
aldı dedi ki, abiciğim, cemaat abisi değil öz abim, karşısına oturttu ve şöyle dedi "Oğlum ben 
ailemin durumunu gördüm ortaokuldan sonra meslek lisesine gittim ve kısa yoldan hayatıma 
atıldım. Seni de bizim üniversite okutma imkanımız yok, dolayısıyla sen de gel meslek lisesine git, 
aynı bölüme girelim ve ondan sonra ben de seni fabrikaya sokayım" tarzında bir yaklaşımımız oldu. 
Ailede de rol modelim abim olduğu için öyle oldu ve ben meslek lisesine girdim, lise son sınıfta da 
bizden bir yıl önce mezun olmuş büyüklerimiz, hani bizden bir önceki devre askeri harici 
kıyafetleriyle okula geldiler, mezun oldukları okula bizim bölümden mezundular. Bu insanlar 
jandarma astsubay olmuşlardı, Foça Komando Okulunda kursiyerdiler o dönemde. Bizim 
büyüdüğümüz mahalle İzmir Karabağlar Cennetoğlu Mahallesi'dir, oranın hususiyetini bilenler 
bilirler, vatanperver insanların olduğu bölgedir ve onların komando kursunda olduğunu görmemiz 
bizi heyecanlandırdı, bir de onları askeri harici elbiseyle görmek yani insanlara böyle biraz şey 
geliyor cazibedar geliyor. Biz de birkaç arkadaş bu işe müracaat edelim, bir de komandoyu görünce, 
komando kursunu falan haşarıyız, tekvando çalışıyoruz, kung-fu çalışıyoruz falan, dedik ki biz de 
doğuya savaşmaya gideriz gibi mantık oluştu, çocuksu zihniyetimiz o zaman. Ve ondan sonra da biz 
üniversiteye gitmek için dershaneye gitme imkanımız zaten olmadı, komşumuz bizim İbrahim var, 
o bir sene önce üniversiteyi kazandı, onun fasiküllerini aldım, gazetelerin verdiği fasiküllerle ben 
üniversiteye çalıştım. Zaten birazdan anlatacağım dershaneye felsefe olarak zaten karşıyım ben bu 
ülkede ve yeterli puanı aldıktan sonra da Jandarma Astsubay Okuluna gittim, buna benim kendi 
ailem şahit, annem beni ağlayarak gönderdi, ben dedim şehadet için gidiyorum anne. Kaldı ki bizim 
bölgemizde havacı, karacı, hatta babamın bandocu olmasından dolayı Bando Astsubay Okuluna da 
gitme imkanım vardı ben reddettim, hayır dedim ben jandarmaya gideceğim ve biraz dağlar taşlar 
kafamızdaydı, hayallerimiz olan şeylerdi bunlar, öyle yetişmiştik. 1986 yılında Jandarma Astsubay 
Okuluna girdikten sonra 1987 yılında mezun oldum. O zamandan 2016'ya kadar 30 yıl boyunca 
hayatım benim koşturmaca ile geçti efendim. Benim buradaki tek şahidim benim şahsi dosyam. 
Şimdi bu 30 yıl boyunca 5 kez ben şarkta çalıştım. Şırnak, Hakkari, Bitlis, Diyarbakır, Urfa gibi 
şark görevlerim var, 15 tane tayin gördüm. Bu bahsettiğim 30 yıl boyunca da 18 yılı  istihbarat 
faaliyetlerinde geçti benim, istihbarat birimlerinde geçti, 8 yılı da Komando Özel Hareket 
birimlerinde görev yaptım. Az önce demiştim ya hani hayat ileriye doğru akar ama geriye bakarak 
anlaşılır, ben artık 50 yaşına gelmiş bir insanım. Bu 50 yılın 30 yılını bir fiil kıtada vazife icra 
ederek geçirmiş, bu vazife gereği ülkenin bekasına, halkının canına, malına, ırzına halel gelmesin 
diye fedakarca çalışmış, yediği merminin haddi hesabı olmayan, bu uğurda hayatını hiçe saymış, 
ailesini ihmal etmiş, yaralanan arkadaşlarına elleriyle tampon yapmış, yanında şehit olan 
arkadaşlarını sırtlamış, onların mübarek kanları ve kokusu her tarafına sinmiş, o şehitlerin göz 
kapaklarını elleriyle kapatmış, şahsi dosyası ödüllerle dolu bir vatan evladı olarak karşınızda 
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bulunuyorum. Mesleğimde 30 yıl boyunca en kritik görevler olan İstihbarat ve Komando Özel 
Harekat birimlerinde çok gizli gizlilik derecesine sahip görevlerde bulundum ve yüksek sorumluluk 
isteyen görevlerdi bunlar ve bir gecede, 15 Temmuz’u kast ediliyorum, rütbem çalındı, 
mesleğimden de koparıldım, ailemde de koparıldım. Hiçbir şey de anlaşılmadan hainlikle 
suçlandım. Kaldı ki işte daha önceki Metin Yıldız Albayın ifadesi ve yeni dün duydum meseleleri 
benim orada birçok şahsı vurduğum söyleniyor bunların hepsi yalan, birazdan söyleyeceğim. Savcı 
Bey'in darbe iddianamesindeki benimle ilgili iddiası 3,5 satır, ona da değineceğim. Şimdi de en 
acısı, darbeden daha acısı benim açımdan, hem alçakça hem kalleşçe işlenmiş bir cinayetin zanlısı 
olarak çıkarttılar. Şair demiş, doğru zannedilen yanlışların yanında çok hakikatler yetim kaldı 
demiş, çok da güzel söylemiş. Bu iddianamenin seviyesini, çapını herkes biliyor. Sayın Mahkeme 
Başkanımız da "Elimizde bu var bununla idare edeceğiz" demişti. Ama normalde idrak yanması 
lazım bu iddianamenin karşısında ama yanmıyor. Sayın Heyetim ve hazır bulunan bütün insanlar, 
sizden bir şey rica edeceğim, lütfen Hrant’ı öldüren katiller SEGBİS’ten bağlandığında yüzlerine 
bakın, Ogün’ün, Yasin'in yüzüne bakın, sonra da Hrant Dink’in ölümü çok umurlarındaymış gibi 
medyada boy gösteren ve asılsız bir şekilde isimlerimizi bu adi cinayete karıştıran kiralık 
kalemlerin yüzlerine bakın, ama lütfen bakın. Beşiktaş Adliyesine gittiğim dönemde, Savcı 
Zekeriya Öz’ün yanındaki Savcı ile, Hizbullah dosyası vardı, görüşmeye gittiğimde bu bahse konu 
bir kısım gazetecilerin şu anda yalakalık yaparken, affedersiniz, ağzından salyalar akıyordu, şu anda 
bu cinayeti savunanlar yani sözde bunu işleyenlerin yakalanmasını isteyen insanlar, ağzından 
salyalar akıyordu ben buna şahidim. Ve sonra şöyle bakın; ruh sahibi varlık bunların yaşadığı 
şekilde yaşar mı hiç ya? Tutuşan bir ateş vardır bir ruhta, yok. Bunlar bir de taşkınlıklarından övünç 
duyacak kadar arlanmayı da unutmuşlar. Vicdanlarını içlerinden sürüp çıkarmışlar. Nereye sürgün 
ettiniz vicdanlarınızı sömürgenler. Sayın Mahkeme Heyeti, ülkemin geneli ile söylüyorum, affınıza 
sığınıyorum: Arkanızda adalet mülkün temelidir yazıyor, ne doğru söz. Tersinden bakarsak adalet 
olmayan yerde ne mülk ne devlet. Nerede peki? Duymayanlar duysun, o asalet bu ülkeyi terk edeli 
çok oldu. Necip Fazıl’ı herkes sever, diyor ki "Devlet hukukla ve adaletle abad olur, ayakta durur, 
zulümle değil" diyor. Bir de Taptuk Emre vardır herkes sever bilirsiniz, gönül sultanı, adaleti farklı 
bir açıdan tanımlayıvermiş, demiş ki, adalet demiş suçun ve suçlunun değil sonuna kadar masum ve 
masumiyetin aranmasıdır demiş, sonra da demiş ki bir de hesap mazlumdan sorulur oldu demiş. 
Demek ki ta o zamandan bu zamana kadar adalet, hukuk aranır dururmuş bu topraklarda. Ama 
adaletin fıtratıdır yani meşhur cümle ile söyleyeyim doğasında doğma adeti vardır, doğacaktır. 
Sayın Başkanım, emniyetteyken ifademizi alan polisler ya kendileri çok inanmışlar ya da gerçekten 
birileri çok inandırmış, bizim İstanbul ekibi olarak bu cinayeti veya benim koordine ettiğim 
şeklinde inandırmışlar arkadaşları, zaten arkadaşların ifadelerinden duydukça şok oluyorum. Zaten 
ifademin ortasından itibaren çöktü, arkadaşlar çöktü yani. İddianame zaten çökük de arkadaşlar 
çöktü. En son ifadem bittikten sonra diyor ki oradaki genç polis arkadaş peki diyor Muharrem Bey 
bu cinayeti kim işlemiş olabilir diye soruyor bana. Bir de isim söylüyor, birkaç kişi işlemiş olabilir 
mi diyor bana. Ya hangi masum masumluğunu ispatı için suçluyu bulmakla mükellef olabilir ki 
yani. Elbette benim kafamda bir değerlendirmem var, ama ben sanık olarak yargılanıyorum şu anda 
ve benim orada ifademi sanık olarak alıyor bu insan. Efendim, derler ya usulsüz usul olmaz, yola 
usulsüz çıkılmaz, çıkarsak bu senaryo ile bu yola adalet ararken bir bakarız daha büyük bir belaya 
sebep olmuşuz, olunmuş. Buraya geldiğimde şu arkadaşları özlemiştim epeydir, yüzlerine baktım 
hepsinde bir çöküntü, hepsinde bir gerginlik, hepsinde bir keder var, hakkımız olmadığını 
düşünüyorum. Ne diyeyim, adil yargılama hakkımızın ihlal edildiğini mi söyleyeyim, masumiyet 
karinesinin ihlal edildiğini mi söyleyeyim, lekelenmeme hakkımızın ihlal edildiğini mi söyleyeyim, 
KHK'lar ile yapılan haksızlıkları mı anlatayım, kanunu kanuna mı şikayet edeyim, ne yapayım? 
Değerli Mahkeme Heyeti, lafı uzatmaya da çok gerek yok, aslı astarı olmayan iddialarla huzurda 
bulunuyorum. Bu iddialara aslında gülünüp geçilebilirdi birazdan zaten cevap vereceğim. Cevaba 
da tenezzül edilmeyebilirdi. Ancak haksız yere kanı dökülmüş bir tane insan var burada, onun da 
ötesinde acılı bir ailesi var, adalet bekliyorlar yıllardır bu insanlar, herkes empati yaparsa bunu anlar 
ve göz yaşı döküyorlar. Hali hazırda da bayraklara sarılı tabutlar gelmeye devam ediyor bu ülkede 
ve benim bir insan olarak bugüne dek hasbelkader önemli görevler icra etmiş olmam, emniyet ve 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

  
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 13/03/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

asayiş sağlamada katkı sunmuş birisi olarak söyleyeceğim sözün ve beyanın önemine binaen 
omzumda bulunan melekler ve herkesin tanıklığında hakikatin ifadesi için istikbal ve hukukla 
iştigal edilen çocuklarımıza geçmişte yaşananların bir film olmadığını, yaşamın içerisinde hukukun 
insan haklarını nasıl gasp edildiğinin anlaşılması, geleceğin dünyasını hukuk temelli inşa ederken 
yapacakları derslerde doktora tezlerinde katkı sunmak için, kısacası kişisel bütünlük ve sorumluluk 
anlayışımın gereği konuşmak icap etti. Bu düşünceler olmasaydı, seviyeyi düşürmek istemiyorum 
ama her bir iddiaya karşı bir fıkra anlatıp yemek tarifi verecektim. Sıradan bir insan olarak 
istikbaldeki çocuklarımıza son olarak şunu söylemek isterim ki, bir tane kızım da arkada, kendi 
kızım değil ama elimde büyüyen bir komutanımın kızı, hukuk okuyor şu anda, onlara da hitap 
etmek istiyorum. Annesi şehit bu kızımın arkada, kız kardeşi şehit, babası terörist içeride. İleride 
alacakları yoklamalarda şimdilerden kaybettiğimiz vicdani yoklama almak lazım geldiğini 
unutmamalarına salık vermektir, bir amcası olarak. Maaşlarını halkın üzerinden alan polisler ve 
iddia makamı uğraşmış, didinmiş, analizler yapmış, kendince bir kurgulama niteliğinde de olması 
bir iddianame senaryosu hazırlamış, bu mahkeme senaryonun eksikliğini görmüş, ikaz etmiş ancak 
karşı taraf yine bir yöntemle vizyona sokmayı başarmış. Artık bize de düşen bu kötü adam rolünü 
boşa çıkarmak olsa gerek. Su içebilir miyim efendim müsaade var mı?

MAHKEME BAŞKANI: Oturabilirsin de.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Birazdan oturayım efendim, belim ağrıyor zaten 

birazdan oturacağım. Efendim ben halkın içerisinden gelen dediğim gibi Bandocu  Ahmet'in 
oğluyum. İlk önce hukuk dili ile konuşacağım daha sonra da içinden geldiğim halkın dili ile 
konuşacağım. Kimseyi karalama, küçük düşürme kastım yok, samimi olarak söylüyorum. Efendim 
iddianamenin hukuki açından değerlendirilmesi: Şimdi burada eylem ile suç isnadı arasında fiili bağ 
kurulamadığı müddetçe, objektif isnadiyetin koşulları var olmadığı müddetçe, ispatlanamamış 
iddialar üzerinden sübjektif kanaatle hukuki nitelendirme yapılması ne derece kabul edilebilir? 
Bütün bilimsel makalelerde var bu. Yani Savcı Bey'in iddiasını delilleri ile net bir şekilde ortaya 
koyması gerekmez miydi yani? Bu kadar ağır ithamlar var bizim hakkımızda şu anda. İtham 
sistemine uygun düşecek şekilde sanığı suçlaması, her bir maddi vaka, delil ve şüpheli bakımından 
tanımlama ve ayrıştırma yapması gerekmez miydi? Hangi eylemin hangi delille suç vasfı kazandığı 
ve de hukuki niteliğini belirtmesi gerekmez miydi? İddiaya ilişkin delilin hangi şüpheli ile 
bağlantısının kurulduğunun (çok önemli) hangi suçun delili olduğunun belirtilmesi gerekmez 
miydi? Personelim beni aramış, hangi suçun delili? Ben Ali Fuat Bey'i aramışım, hangi suçun 
delili? Ben Metin Canbay'ı aramışım, hangi suçun delili yani? Yani ispata ilişkin bütün bu 
gereklilikler savunma hakkımızın korunmasında zorunluluk arz etmiyor muydu? Efendim dolayısı 
ile hakkımızdaki isnatlar suç teşkil etmemesi, iki; hangi fiillerimiz ile bu korkunç suçlardan hangini 
işlendiğini, üç; iddianamenin neresinde hangi sanık ile sanık, olay, delil tasnifi yapıldığını, aleyhe 
olan deliller de net bir şekilde gösterilmediği gibi lehe delillerin nerede olduğuna dair girilemediği 
bir ortamda biz savunma yapanlar el yordamı ile kendimizi ifade etmeye çalışıyoruz. İşlemedik 
diyoruz, yok diyoruz, yoku ispat etmeye çalışıyoruz. Normalde insan iddia eden iddiasını ispat 
etmesi gerekirken biz işlemediğimizi ispat etmeye çalışıyoruz ve lehe deliller, darbe davalarında da 
aynı şekilde geçerli. Normal şartlarda iddianamede olmazsa olmaz koşullardan bir tanesi, ben o gün 
evimdeyim HTS kayıtlarıyla ile belli, konuşmalarımla belli. Nerede geçiyor? Hayır. Efendim sonuç 
olarak eylemle suç isnadı arasındaki fiili bağı kurmaktan öte yalnızca isnat edilen suçun ağırlığı ön 
planda tutularak (cinayet işlenmiş), Mahkemeniz, sanık, kamuoyu üzerinde baskı kurmak, uzun 
tutukluluk süresini meşrulaştırmak, toplumda suçlu algısı uyandırmak kastı ile davanın 
karmaşıklığı, sanık sayısının fazlalığı, isnat edilen suç sayısı gibi dava üzerinde çoğaltılabilecek 
unsurların varlığından bahisle fiil ve fail özelinde anlaşılır kılınmayan ve suçu hukuken 
nitelendirmeyen ve nitelendiremeyen iddianame olmazmış, hukukçular diyor, ben de görüyordum 
ve diyorum. Bu iddianame de iddianame olmadığı için mahkemeniz 170 ve 174. maddeler 
gereğince iade etmiş, çok da iyi etmiş. Son sayfa hukuki değerlendirmeye girip bitirmek istiyorum 
efendim. Sizin tespitleriniz şu, diyorsunuz ki, Değerli Sayın Üyelerimiz, mahkemeniz diyor ki, 
1-Kişilerin lekelenmeme hakkını ihmal etmişsin kardeşim diyor, eksiksiz soruşturma ve tek celse 
duruşma prensibi yapmamışsın diyor. Biz şimdi diyoruz ki ben BÖF personelimi mihmandar olarak 
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verdiğimizi zannediyorum halen ben cezaevinde, anlıyoruz ki AKOM personelinden personel 
vermişiz. Poliste niye ifadesi alınmıyor bu adamların, olmazsa olmaz koşul değil mi yani şimdi? 
Elbette siz muhakkak çağıracaksınızdır ama ben netice itibari ile hep söylüyorum ben darbeden şu 
an tutukluyum ama ben buradaki arkadaşlarımın komutanlığını yaptım, yemin ederek söylüyorum 
yüreğim yanıyor. Ben şimdi bu çocukların neler yaptığını biliyorum ve rol kesmiyorum ben 
kimseye. Soruşturma safhasında deliller toplanmış olması gerekir demişsiniz. Elbette, şimdi diyoruz 
ki kardeşim bak bu fotoğraflardan hiçbirisi istihbarat personeli değil, İstanbul İstihbarat Şubeyi 
kastediyorum. Diyorum bunlar zaten biz değiliz diyorum, ondan sonra ya diyorum ki bu kriminale 
göndermeniz gerekmez mi zaten yani şimdi bu nasıl çalışma şekli diyorum yani, yok diyor. Bizi 
Savcı Bey'le lütfen görüştürün diyorum, ben şimdi burada öğreniyorum arkadaşlardan, hiçbirisi ile 
görüşmemiş Savcı Bey. Direkt Sulh Ceza'da üç dakikada biz gittik. Lehine delilleri zaten bahsetmek 
belli, siz söylemişsiniz. Şüphelilerin haklarının koruma yükümlüğünden bahsedilmiş. Mutlak 
sayılan mevcut delillerin toplanmamasından bahsetmişsiniz, kesinlikle, eylemlerin mevcut delillerle 
ilişkilendirilmesi bir yana suç oluşturduğu iddia edilen eylemlerin dahi belirtilmemesi var yani 
burada. Şüphelinin savunma yapabilmesi için hangi eylemlerinden dolayı suçlandıklarını bilmesi 
gerekiyor, bilmiyoruz. Bana diyor ki şimdi iddianame var yirmi küsur sayfa, başta insan şey 
yazarken bile bir giriş, gelişme, sonuç olur bir kompozisyon yazarken, başta bir şey yazıyor 
Muharrem, ortada bir Muharrem, sonda bir Muharrem öncesinde bu ne yani? Utanıyorum yani ben 
çünkü biz bu kadar operasyon yaptık hayatımda, Savcı'nın iddianamesine mesnet olacak iddianame 
için fezleke için vallahi böyle bir fezleke hazırlamadık ve hukukçu değiliz biz yani. Şüpheli 
savunmalarının değerinin tartışılmadığı... Elbette biz değiliz diyoruz adam umursamıyor. Buna 
ilişkin araştırma bile yapılmaya gerek duyulmuyor. Görüntüler üzerinde inceleme ve teşhis işlemi 
yapan polisleri uzmanlıklarının bulunmadığı... Ki birazdan önemli bir şey söyleyeceğim bu konu ile 
ilgili. Teşhis yapan kişilerin beyanlarının örtüşmediği... Ciddi çelişkiler var ortada. Görüntüler ile 
ilgili uzman kişilerden bahsetmiştiniz tekrar. Sadece telefon irtibatlarından bahsedilmiş ki telefon 
irtibatlarında aleyhimizde bir şey yok aslında bizim. Bir kısım kişileri mahkeme önüne çıkart, tek 
başına maddi gerçeği ortaya çıkaramazsınız demişsiniz, elbette. Ben böyle kabul ettim sen suçlu 
saydım ki aynen bu iddianame gereği şu anda biz buradayız. Hukuki bir yaklaşımla ilgisi yoktur 
demişsiniz, iade etmişsiniz. Ben en içten duygularla teşekkürlerimi arz ediyorum. Sayın Başkanım, 
Değerli Heyet şimdi ben İstanbul'da 2005 yılında tayin oldum 2012 yılına kadar çalıştım. Bunun ilk 
6 yılı İstihbarat Şubede, son bir yılı İstanbul'un Organize Müdürü olarak görev yaptım. 2005-2008 
arası da BÖF Tim Komutanı. Yani halkın anlayacağı dille PKK masasının TİM Komutanı olarak 
çalıştım. Efendim elinizdeki çizelgede gördüğünüz şekilde Sağ Büroyu bırakıyorum, terör olayları 
kısmını inceledim yani önünüzde sunmak istedim. İşte terör kısmı var Ali Barış Sevindik, altında üç 
tane Tim var, ASAF personeli işte yeşil boyadım. Aşağıda ASOF’u çok yazmadığımız konu olduğu 
için Abdullah’ı koydum ve BÖF personelimi yazdım, bu da ilgili, iddianamede ismi geçen şahısları 
yazdım. Yani burada ilginç olan bir şey var, ısrarlı bir şekilde dün ASAF’çılar da burada şey verdi 
ifade verdiler, diyorlar ki Muharrem Demirkale bizim Tim komutanımız değil diyor, ben de değil 
diyorum. Zaten istenen belgelerde, resmi evraklarda da bu olmadığımız gözüküyor diyor ki ASAF 
Tim Komutanısın diyor. Yani ASAF Tim Komutanı değilim ve ASAF Timi ile personeli ile 
irtibatlandırılıyorum ilginç bir şekilde. 

MAHKEME BAŞKANI: 2008’den sonra bir değişiklik olmadı değil mi?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim şöyle; oldu 2008’den sonra...
MAHKEME BAŞKANI: 2008 BÖF Tim Komutanlığı yapmışsın. Sonrasında?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: 2008’de ben Ali Barış Sevindik’in yerine geçtim 

efendim. Ne zamana kadar, 2011’e kadar efendim. Üç yıl da orada kaldık, ondan sonra da ben son 
yıl İstanbul KOM Şube Müdürlüğü görevini yaptım. Oradan da Hakkari İstihbarat Şube 
Müdürlüğü’ne tayin oldum. Yeterli mi efendim bu konu?

MAHKEME BAŞKANI: Evet. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim şimdi teşhis yapılan fotoğraflar, videolar. 

Şimdi yine tekrar ediyorum, tekrara düşmek istemiyorum hiçbirisi İstanbul  İstihbarat Şube 
personeli değil. Kriminal raporu da zaten bu beyanda, bu minvalde gelmiş. Defalarca bunu ikrar 
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ettik ve defalarca tekrar ettik. Şimdi videolarla ilgili şöyle bir husus var Sayın Başkanım; bunu 
izleyecek miyiz efendim yoksa gerek yok mu bilmiyorum nasıl takdir edeceksiniz?

MAHKEME BAŞKANI:. Hangi  video?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Benim olduğumla ilgili tutanak tutulmuş Emre 

Astsubay ile benim, 06 Mayıs 2010 tarihli bir şey var bir video var. Hrant’ın, rahmetli Hrant 
Dink’in arkasından işte sözde biz gözlem yapıyoruz işte ben gidiyorum Emre oradan kontrol ediyor 
falan. Bu videoyu izleyecek miyiz efendim gerek var mı bilmiyorum?

MAHKEME BAŞKANI: İstersen izleyebiliriz. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim eğer uygun görürseniz ben izlemek 

istiyorum efendim.
MAHKEME BAŞKANI: İzleyebilir miyiz Serhat?
ZABIT KATİBİ SERHAT GÜL: (??? Mikrofona konuşulmadığından Anlaşılmadı 25:23)
MAHKEME BAŞKANI:  Sen Ali Barış Sevindik’in yerine geçtiğinde diğerleri aynı 

yerinde miydi? 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Serkan yerindeydi efendim, Serkan sonra bir yıl 

sonra galiba alındı, şimdi tarihini hatırlamıyorum, sonra şey oldu ben gidince yerime Hüseyin 
Üsteğmen diye bir çocuk var Özel Harekatta...

MAHKEME BAŞKANI: Suç tarihinde sen...
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: BÖF Tim Komutanıyım ben, PKK masasının 

başındayım. Bu arada konuşayım mı yine ben müsaade ederseniz? Şimdi bu videolarda efendim 
şimdi ilginç bir durum var. Tabi ben en son gelmeden mahkeme de başladığı için bir şey gördüm, 
tutanak, çok da şaşırdım gerçi bir gazeteci demişti, artık gazeteciden al haberi var biliyorsunuz. Ya 
dediler aradılar beni İstanbul'dan, dediler abi bak bir video falan yayınlanıyor, isminiz misiniz 
geçiyor falan, Allah Allah falan dedim. Hatta bir de güvendiğim ailece görüştüğüm insanlar da var. 
Dedim ki ne diyorlar dedim ya benim haberim yok. NTV’de mi ne çıkmış galiba, linklerini de atın 
bana dedim hatta. İzledik dedi,  abi sizin olduğunuz söylüyorlar bir de personeliniz olduğu falan 
söyleniyor. Dedim kardeşim ne saçmalıyorsunuz siz ya? Bizim o işlerde işimiz yok dedim yani. 
Peki dedim yani ben kendimden eminim de linkleri atın dedim attılar zaten izledim de sen dedim 
izledin mi o görüntüleri benim olduğum iddia edilen, izledim dedi komutanım. Ben miyim dedim, 
değilsiniz dedi. E dedim ne konuşacağım ben o zaman seninle dedim. Muammer Akkaş da bizi 
dinlemiş, neden söyleyeceğim onu, şimdi efendim birinci tutanakta 06 Mayıs 2006 tarihinde bu 
tutanak tutulmuş. İlginç bir şey bu. Diyor ki burada, bizi numaralandırılmışlar şu dakikada 
Muharrem hareket ediyor, bu dakikada Emre bilmem hareket ediyor falan tarzında. Sonra bizim 
dinlenme tarihimiz bu ara mı emin değilim bilemiyorum ben şu anda onu işin doğrusu, 11 
Temmuz’da darbeden 5 gün önce de, bu sefer, 65 gün sonra bu sefer yeni tutanak tutuyorlar. Hani 
benim diyorum bu konuşmalarımdan acaba düştü, bunlar hakikaten biz yanlış bir şey yapıyoruz 
diye mi bu tutanağı tuttular... Bu zaten rezilliğin daniskası. Yani böyle bir şey ya ben bu kadar yıldır 
jandarmalık yapıyorum, rezilliğin daniskası bu zaten. Bu sefer Emre'yi bırakmışlar orada, beni 
çıkartmışlar ve ben şunu söylüyorum; niçin bahsetmiyorlar ikinci tutanakta ve şeyi göremedim ben 
aynı tutanaklarsa efendim bu imzası olan tutanakları tutan polisler aynı polislerse ben onları zaten 
mahkemenizden dinlenmesini talep ediyorum, çünkü siz de takdir edersiniz bir yerde sizin isminiz 
geçse ben sizi tanımıyorum ki nasıl bu Muharrem diyebilirim,  nasıl Emre diyebilirim ki. Birisi 
bunların kulaklarına üflemiş, zaten bizim de iddiamız bu, bizim üzerimize çalışılıyor. Dolayısıyla o 
polislerin de dinlenmesini talep ediyorum, hiç hayatımda tanımadığım insanlar nasıl tanıdı  beni 
teşhis ettiler. Uzmanlıklarını bir tarafa bırakıyorum zaten. Efendim istihbarat görev yönergesini siz 
istemiştiniz diye hatırlıyorum ve gelmişti diye hatırlıyorum efendim, elimizde mi efendim o bizim 
acaba? 

MAHKEME BAŞKANI: Geldi, çok oldu geleli o.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim?
MAHKEME BAŞKANI: Geldi geldi dosyada var.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Orada da üçüncü bölümde şunu söylemek 

istiyorum; İstihbarat Görev Yönergesinde Sayın Başkanım, bizim görevimizin içeriği vardır ve 
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orada da şu vardır son bölümünde; Şube Müdürünün, Kısım Amirinin, Tim Komutanının, Unsur 
Komutanına kadar, Uzman Çavuşuna kadar görev tanım formu vardır, onun son bölümünü sadece 
hani okumasını talep edeceğim orada da şu yazıyor; bütün diğer kurumlarla aklın gereği de yani 
bütün diğer kurumlarla koordinasyon görevi vardır yani lütfen ile yapılan bir mesele değildir bu, 
bize görev olarak tevdi edilmiştir bu. Şu anda çünkü ben onunla suçlanıyorum ilginç bir şekilde. 
Efendim bulunamayacaksa şey yapmayadabiliriz, takdir sizin efendim, zor olacaksa şey de 
yapmayalım yani ben mahkemenizin de biliyorum bildiğini ama. Yoksa devam edelim efendim 
istiyorsanız.

MAHKEME BAŞKANI: Sonra buldukları zaman bir baksınlar da.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam efendim. Efendim İstihbarat Görev 

Yönergesi de elinizdeyse sadece bunu istirham ediyorum, son maddelerinde bizim diğer kurumlarla, 
diğer kurum bizim istihbarat açısından MİT ve Emniyet İstihbarattır ve ilgili birimlerdir, başkaları 
da olabilir, bunlarla zaten bize koordinasyon görevi verilmiştir efendim. Benim şu anda bu 
kurduğum ilişkileri zaten ben anlatacağım nasıl olduğunu. Bir de yine ifade etmek istiyorum ki beni 
iddianamenin içerisinde bir üsteğmen, bir tarafından yüzbaşı, tekrar üsteğmen, ben zaten 
geldiğimde buraya yüzbaşı oldum, yüzbaşı idim. Ayrıca astsubay çavuşken de Irak dağlarında 
çatışırken kimse de bana rütbe sormadı bu ülkede, nedense. Ölebilirsiniz ama Savcı ile 
görüşemezmişiz veya bir emniyetçi ile. 

MAHKEME BAŞKANI: Astsubaylıktan geçmesin değil mi sen?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Doğrudur efendim. Üçüncü hakkımda kazandım. 

Devam ediyorum müsaadenizle Sayın Başkanım. Şimdi efendim burada benim yer, kişi, görev ilişki 
maddesi, istihbaratta da kullandığımız bir deyimdir bu bizim. Ben size müsaadeleriniz ben subay 
okulundan 95 yılından sonra 96 yılında mezun oldum, 97 yılında direkt subay olarak teğmen olarak 
Bitlis Özel Harekata atandım ben. Orada 2. Birlik Komutanı olarak göreve başladım. Orada 2,5 yıl 
görev yaptım, 1997’nin Mart ayında başladım efendim ben orada. Kısa geçiyorum. Orada Mutki var 
efendim bunun 20 yıl öncesinden bahsediyoruz. Şu anda da halen köy gibidir, 20 yıl öncesini de 
hayal edin efendim. 20 yıl önce biz Mutki bölgesinde ben bir göreve gönderildim, bu görevde 
teröristlerle temas sağladım. Çatışmaya girdik, arazi geniş olduğu için takviye istedim, birçok birlik 
takviye geldi bana. Bu esnada takviye gelen bir birlik yanımdaki benim Mutki Jandarma Komando 
birliği. Erlerden oluşan benim birliğim hep profesyonel rütbelilerden oluşan birim. Velhasılıkelam 
teröristlerin bir kısmı öldü, fakat bir kısmı yanlarımızdan sıyrıldı. Hani erler de olduğu için çok 
eğitimli değil bu konuda kapatamadılar aramı benim. Burada faaliyet sonu incelemesi yapılır her 
operasyon sonucu takdir edersiniz biz bir faaliyet sonu, FSİ yaptık, burada eğitim ihtiyacı ortaya 
çıktı. Ben zaten astsubaylığım dönemimde de komando okullarında öğretmenlik yapmış bir 
insanım. Dereceye girmiş kalmış seçilmiş bir insanım ben (35.33 Anlaşılmadı ???) Dolayısı ile ben 
yanımda diğer bölük komutanı arkadaşlar herkes Hizan İlçe Jandarmaya gittik, Güroymak’a gitti, 
ben de Mutki’ye gittim Mutki’de çatışmaya girdiğim için. Yedi gün boyunca efendim ben orada 
kaldım bu komando bölüğüne eğitim verdim rütbelileri ile birlikte. İşte yirmi yıl önce Mutki'nin 
halini düşünün dememenin sebebi bu ki orada sadece jandarmanın bir şeysi var, yani bu salon kadar 
bile yok bunun yarısı kadar böyle bir alan var gazino dediğimiz. Takdir edersiniz orada iki tane 
Savcı vardı o dönem, herhalde Hakim Bey de iki tane falan anca. Herkesin akşam buluştuğu yer 
orası. Özel bir yer yok yani şimdi. Ben de zaten orada kalıyordum akşamları. Zekeriya Savcı'yı ben 
orada tanıdım efendim. Bunu özellikle hani başka... Dilimde tüy bitti benim, Zekeriya Savcı aynı 
zamanda hatırladığım kadarıyla o çatışmanın da soruşturmasını yürütüyordu. Bana çatışma ile de 
ilgili sorular sormuştu çünkü oradan hatırlıyorum ben. Sonra bir de bu Aydın’da çalışmış galiba 
bende Aydın Nazilli’liyim falan oradan böyle bir muhabbet ilerletmek istedi falan. Efendim şöyle, 
Mutki burada, Bitlis burada, Tatvan burada. Biz Tatvan'da konuşuyoruz, göl kenarındayız tabiri 
caiz ise sayfiye yerindeyiz yani. Tatvan, Bitlis'e nazaran daha çok gelişmiş bir yer, gidenler bilir. 
Dolayısı ile bütün insanlar orada, ilden bile Tatvan'a gezmeye gelirler, Tatvan'a alışveriş yapmaya 
gelirler. Savcı Bey de orada herhalde demiştir ki bana, biz oraya alışverişe falan geliyoruz müsait 
olursanız uğrarız falan demiştir. Ki arkadaşlarına uğradığını ben orada savcılara da yani şimdi. Bu 
vesileyle gelmiştir, iki veya üç kere, ki eşim de şu anda burada, uğraşmıştır ayıp söylemesi bir tatlı 
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getirmiştir, biz de çay çorbamızı ikram etmişizdir efendim yani. Kaldı ki doğu şartlarında özellikle 
memur kesim bunu bilir, herkes birbiri ile dayanışma içerisindedir yani. Orada ilişkiler daha 
biliyorsunuz sıcaktır yani işin doğrusu, hatta insan başka bir ses duymaya ihtiyaç hisseder aynı 
hapishanedeki gibi. Durum bu efendim. Ben 1990 yılında tayin oldum Mersin Jandarma İstihbarat 
Tim Komutanlığını kurdum ben Mersin’de. Şimdi ben ayrıldık...  Zekeriya Öz Savcı'nın ne zaman 
ayrıldığını ben hatırlamıyorum orada o belki bir yıl sonra ayrılmıştır yani ben bilmiyorum. Fakat 
sonuç şunu söylemek istiyorum ben ayrıldıktan sonra ta İstanbul'a kadar 2006 yılına kadar 
görüşmedim zaten bu insanla. Artı, telefonlarıma bakmışsınızdır, prensip olarak gittiğim her yerde 
ben telefon değiştiren bir insanım. Benim ilişkilerim, hele hele istihbarattan sonra daha çok bunu 
yaptım, ilişkilerimi orada bırakıp dönerim ben efendim. Yani taşımam yeni gittiğim yere ben yani. 
Şimdi buradan efendim ben Mersin’e tayin oldum. Jandarma İstihbarat Timine, bu eski timler 
efendim, bu eski timler Türkiye'de o dönemde 16 tane tim var efendim ve bu timlere personel 
atarken işin doğrusu yedi ceddine bakılan timler bunlar ve Genel Komutanın onayı alınıp yapılan 
atamalar bunlar. Rastgele atama yapmıyorlar yani. Dolayısı ile beni tenezzül buyurmuşlar, başarılı 
da geçti benim Bitlis'teki görev hayatım. Taltif etmişler gibi yani düşündük. Zaten istihbarata 
meyilli olduğumu da bilirdi komutanlarım. Efendim burada ilgili değil, hemen kısa geçeceğim 
burayı, ben burada yine ilk işim, ilk işim Jandarma İstihbaratımız var, Emniyet İstihbaratımız var, 
TEM Şube var görüştüğüm benim burada. Daha sonra organize suçlara baktığım için Organize Şube 
ile de irtibata girdim. Burada, mesela Emniyet İstihbarat kapattı kapıyı bize çok ilginç bir şekilde, 
kapattı kapıyı, ilişki kuramadık ısrarlı bir şekilde yani. Tem Şube, Allah selamet versin Halil Bey 
vardı o da benim gibi baş komiserlik, üzerinde mermi taşıyan  amca diyeceğimiz abimizdi yani 
bizim. O kapıyı açtı, "arkadaşlar memleket meselesinde her türlü çalışmaya ben sizin yanınızda 
varım, yardımcı olacağım" falan dedi. Tem Şube ile iyi bir ilişki kurduk. Efendim timler 2001 
yılında lağvoldu. Lağvolunca tek kalan birim şu anda Ankara İstihbarat Grup Komutanlığı, halen de 
faal bildiğim kadarıyla, Ankara İstihbarat Grup Komutanlığına ASOF Tim Komutanı olarak tayin 
oldum burada, buraya tayin oldum. Burada da efendim yine ilk işim emniyete gittim, emniyetten 
direkt olarak İstihbarat ve TEM Şube kapıyı çarptı yüzümüze. Hayretler içerisinde kaldım ben yani. 
Ama Ankara İl Jandarma ile herhalde görüşüyorlardır, gruba karşı herhalde bir alerjileri vardı 
bilmiyorum. Biz çünkü İstihbarat Başkalığının alt birimiyiz. O dönemde de Emniyet İstihbarat 
Daire Başkanlığında, ASOF personelindeki emniyetçi arkadaşlarla çok samimi ilişki geliştirdik. Bu 
arkadaşlar halen görevde efendim. Peki ASOF’ta ben neye bakıyordum. ASOF’ta Tunceli, Sivas, 
Tokat, Karadeniz’de bir yer o dönem de yoktu çok, bu illerdeki DHKP-C, MKP ve TİKKO 
örgütlerine bakıyordum ben. Çünkü şöyle sebeptendi; Jandarma Genel Komutanlığının Harekat 
Komutanı’nda olduğu için bu iller özellikle orayı istihbarat olarak destekliyorduk. Yani biz bir 
Ankara’ydı, İstanbul’du ve İzmir ile uğraşmıyorduk yani. Zaten yapamazdık da bir şey. Ankara 
MİT’in yine ASOF birimi ile yine ilişki kurduk. Samimi ilişkiler kurduk bu insanlar ile biz, 
görevimizi yaptık. Efendim orada 2 yıl kaldım ben. Aslında 1 yıl daha uzatılması teklif edildi, şimdi 
burada açamayacağım, çok önemli bir proje yönetiyordum ben çünkü. Teklif edildi ama sonra 
karargahtaki bütün personeller tayin olduğu için benim tayinim çıktı, ben Urfa’ya gittim efendim. 
Urfa’da da bu sefer AÇAS Kısım Amiri olarak atandım. Açılımı Asayiş ve Çıkar Amaçlı Suçlar 
yani KOM olarak algılayın siz bunu, organize suçlar yani. Buraya tayin olduğumda bu Emniyet 
İstihbarat Daire Başkanlığında şu anda da Konya İstihbarat Müdürüydü ama şimdi tayin oldu mu, 
müdür mü oldu falan bilmiyorum, Enginlerin ismini falan verdiler bana, Ali Fuat Bey'e de selam 
söylediler. Gidince oraya, hani kim var tanıdık falan tarzında söyledikten sonra o şekilde bir selam 
aldım ben. Efendim gittim oraya, Şube Müdürüm de yeni atanmıştı. Sonra biz yavaş yavaş 
çalışmaya başladık. Şeye gittim ben, işte bu Engin’i buldum. Engin ile Ali Fuat Bey'in yanına gittik. 
Ondan sonra MİT’e gittik. MİT’ten ilgili arkadaşlar ile görüştük ki MİT o zaman organize suçlar ile 
pek ilgilenmiyordu. Orada mesela Urfa'da organize suçlar ile ilgilendim ben. Yani mesela terör ile 
ilgilenmedim mesela. Emniyetin bu sefer KOM Şubesine gittik, Erol Demirhan da o zaman efendim 
KOM Şube Müdürüydü oranın. Yani istihbarat kökenli oradaydı, TEM Şubeye de vekalet ediyordu 
bu arkadaş o zaman. Sonra Engin Kaloğlu, anlattım, şimdi bunun üzerinde biraz durmak istiyorum, 
şöyle ki Sayın Başkanım; şimdi ben Urfa’da çalışmaya başladıktan sonra benim karşıma korkunç 
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bir tablo çıktı efendim. Nasıl korkunç bir tablo çıktı? Bugünün de şu anda konusudur bu, ilerde hep 
birlikte yaşamayız ama acı bir şekilde yaşayacağız göreceğiz bunu, PKK’ya yakın aşiretler ağır 
silahlar ile silahlanıyorlar. Bakınız tabanca falan değil, ağır silahlardan bahsediyorum. Benim 
yakaladığım silahlar, tabanca da yakalandı, umurum da bile değildi benim. Biksi, makineli tüfek, 
lav, el bombaları, G3, kalaşnikoflar, kanaslar benim yakaladığım silahlar bunlar. Şimdi burada 
vahim tabloyu görünce ben bunu şeyle paylaşmak istedim hem Emniyet ile hem MİT ile. O 
zamanlar da Şırnak’ın  İstihbarat Müdürü Aycan Oktaylar yani Hrant Dink’in öldürüldüğü dönem 
de İstihbarat Şube Müdürüm o zaman da Şırnak İstihbarat Müdürü Aycan Oktaylar, tanışıyoruz biz 
timlerden dolayı. Efendim bizim teknik istihbarat dinlememiz çok sıkıntılıydı. Ne demek istiyorum. 
Şu anda yapıldığı gibi değildi o yıllar. 2003-2005'den bahsediyorum. Nasıldı efendim, biz bir 
dinleme kararı alıyoruz., u dinleme CD’leri Ankara’ya  (43:31 Anlaşılmadı ???) teknik idareye 
düşüyor, biz ta Urfa'dan personeli bindiriyoruz otobüse, 15 saat sonra geliyor, CD’leri alıyor. Bir 
haftalık geçmiş CD’leri alıyor, geri geliyor. Biz çözümlüyoruz dinliyoruz, dinliyoruz, dinliyoruz bir 
hafta geçmişleri, yeni bir şeyler çıkartmaya çalışıyoruz, rezil bir durumdu. Yaz, yaz, yazılar, çiziler 
en son Diyarbakır'a geldi bunun ucu, dinleme ucu Diyarbakır'a geldi, ben 2005'e doğru ayrılırken 
artık Urfa'ya uç verdiler, online dinleme yapabiliyorduk biz efendim. Neden bunu anlattım, bizim 
emniyetin şu anda mevcut olan jandarma teşkilatına da siyasi saiklerle bu zamana kadar verildiğini 
zannetmiyorum, verilmeyen DARA sistemine ihtiyacımız var.   Yani ben sizin telefonunuza 
baktığımızda Sayın Başkanım kiminle ilişki kurduğunuzu yaz da, bir karar çıksın da, Turkcell’den 
gelsin de öğreneyim ben bunu. Yok. Ama Emniyette MİT’te bu sistem, biliyorsunuz yani şimdi, 
oturduğu yerden adam iki dakikada hallediyor meseleyi. Ha, ihtiyacımız da var arkadaşlara zaten 
ayrıca, bir de aklın gereği bu. Neyse efendim bir de ben bir baktım ki, isimleri vermiyeceğim bizim 
bu Irak Zaho’dan, iki tane çok önemli şahıs Türkiye'ye çok ciddi silah sokuyor. Bu işin pirleri bu 
adamlar. Mübalağa etmeyeyim size Türkiye'de yakalanan silahlarla muhakkak bir şekilde dirsek 
temasları var bu insanların ve mühimmat akışına baktım ben, bir baktım Suriye'den mermi geliyor 
Irak’tan mermi geliyor falan velhasılıkelam uzatmayayım ben bu raporlarla birlikte kendi şube 
müdürüm de bilgisi dahilinde Engin ile biz bu konuyu paylaştık, Fuat Bey'in yanına gittim o günü 
dün gibi hatırlıyorum. Şimdi Fuat Bey ile ben, belki hatırlar belki hatırlamaz ama yoğundu çünkü o 
dönem, dedim ki "Fuat Bey böyle bir, çok ciddi bir sıkıntı var" ve efendim hedeflerimin bütün hepsi 
listede idi benim, birazdan anlatacağım, hayatta gizli kapaklı iş yapmadım ben ve bunun bir 
fotokopisini yemin ederek söylüyorum o İstihbarat Şubeye teslim ettim ben. Aynı fotokopisini 
gittim MİT’e de verdim. Neden MİT’e verdim? Ya bak kardeşim siz şimdi organize işlerle 
uğraşmıyorsun fakat kontrol etmeniz kapsamında Irak mırak eleman bağlantınız vardır bak bu 
silahlar Irak'tan sokuluyor dikkat edin dedim yani ve ağır silahlar geliyor, bu ülkeyi kan gölüne 
çevirecekler hani dikkat edin falan. Ne yapıp yapmadıklarını bilmiyorum. Allah var Fuat Bey dedi 
ki Engin’e, o zaman baş komiser Engin de efendim, Engin benden iki yaş falan küçük herhalde iki 
üç yaş arkadaş, diyor ki Engin dedi sen dedi, Serdar diye biliyorlar beni, Serdar Bey ile birlikte 
çalışın siz bu konuda falan diye talimat verdi kendisine. Ben açıkça teslim ettim. DARA sistemi ile 
ilgili Allah razı olsun yardımları oldu. Allah razı olsun dememin sebebi kendimle ilgili değil bu 
millet için ve inanır mısınız yaptıkları çalışmanın 10 günün sonunda bir kamyon yakaladım ben 
direkt olarak ve Fuat Bey de beni orada Engin de aynı şekilde samimiyetimi gördüler efendim. 
Çünkü bir ilişki, sevgili bile olsanız bir insanla bir ilişki zaman alıyor. Karı koca olsanız bir ilişki 
insanda zaman alıyor yani.  Kolay değil samimiyetinize inanması lazım insanların ve efendim sonra 
ben zaten çalıştığım arkadaşlar ifade etti, haya ediyorum bunları söylemeyi, Türkiye’nin tarihinde 
olmayan o operasyonları Allah bize nasip etti yapmamızı, bu ülke için yaptık efendim biz bunları, 
gece gündüz çalışarak. Bunlarla burada tanıştım şimdi Okan Şimşek’e geliyorum efendim. Okan 
Şimşek, bizim üst komutanlığımız Diyarbakır Jandarma Bölge Komutanlığı istihbarat biriminde idi. 
O zaman ki bizim yapılanmamız da Diyarbakır Jandarma bölgede. İstihbarat birimleri aktif 
istihbarat yapan birimlerdi. Bunlar sonradan lağvedildi. Yani sadece karargah faaliyetlerine 
döndüler. O arkadaşlar da üç tane ilde Diyarbakır’a bağlı, Diyarbakır, Urfa, Mardin, gidip gizli bir 
şekilde ne yapabilirler, istihbarat faaliyetleri yapabilirlerdi. Sonra orayı tetikleyebilirlerdi harekete 
geçirme anlamında. Şimdi efendim bizim orada benim iki tane Alay Komutanım oldu. Birisi 
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meşhurdur Erdal Sarızeybek Albay. Hani genelde herkes medyadan tanır kendisini. Şimdi bu Erdal 
Sarızeybek Albay'ın başını yediler. Biz Erdal Sarızeybek Albayımın yanında durduk o dönem. Nasıl 
durduğumuzu da anlatayım efendim. Maalesef, bunlara hiç girmek istemiyordum ama kahrolsun 
yani, benim müdürümün ve onun ayarına geldiği bir tane namussuz bir başçavuş vardı efendim. 
İkisi bunların hemşehri Trakya'dan. Özellikle astsubay bu müdürü kafakola almış, zaten müdürün 
istihbaratçılığı falan yok, eskiden zaten böyle bir sorun vardı adam binbaşı olmuş İstihbarat 
Müdürlüğüne atanıyor, bunlar bizim zaten teşkilatın sorunları idi yani, biz yıllardır bunun 
mücadelesini veriyoruz. İnsanları genç yaştan üsteğmenliğinden teğmenlerimizi alalım yetiştirelim 
diyoruz. Binbaşı olmuş adam, bir sürü şartlanmışlıkları var hayatında istihbarat müdürü. Halbuki 
istihbarat mantalitesi yok adamın. Bu astsubay bunu kandırıyor bunu efendim ve astsubayın da bir 
kısım uyuşturucu kaçaklarıyla ve atıldı bu namussuz herif aynı zamanda, hani dediğime de geldi her 
şey benim. Ben ilk önce müdürü uyardım bak komutanım dedim bu dedim sıkıntılı bir adam, 
sıkıntılı irtibatları var, bak dikkat edin bu adama dedim. Dinlemedi efendim. Benden bu kadar 
dedim, birçok kez de tartışmalarımız oldu. Ne yaptı bunlar? Erdal Sarızeybek Albay'ı işte Okan’ın 
çalıştığı Diyarbakır Bölge Komutanı'na şikayet ettiler. Erdal Sarızeybek Albay sözde yolsuzluk 
yapıyor filan tarzında. Onu da paşalığının önüne geçmek için yapıldı bunlar ayrıca onu da 
söyleyeyim size ve engel oldular zaten, olamadı. Şimdi efendim burada ilgili bir sürü şikayet bunun 
meselesi oldu, bu Mustafalar falan gizli bir şekilde Diyarbakır'a gittiler. Hatta bunlar da görüştü ben 
biliyorum tamam mı, bunlar bu sefer Cengiz Paşam vardı o zaman Diyarbakır Bölge Komutanı 
soruşturmaya geldiler Urfa'ya. Velhasılıkelam şöyle bir mesele oldu; ben Şube Müdürüne dedim ki; 
Komutanım bu Erdal Sarızeybek Albayla ilgili ben ne yaptığınızı biliyorum dedim. Ben dedim bu 
konuda şimdi gideceğim... Benimle ilgili hiçbir şey yok ortada yani bir taraf değilim, tanık değilim 
falan normal şartlarda yani. Ben şimdi gideceğim dedim bu konuda bildiklerimi, Mustafa ile de 
ilgili bildiklerimi anlatacağım dedim. Bu telaşa kapıldı, oğlum dedi senin ne alakan var dedi, sen ne 
yapıyorsun dedi ne gidiyorsun. Komutanım dedim ben hakikat için gideceğim, yanlış yapıyorsunuz 
dedim. Efendim orada ifadeleri alınıyordu herkesin, gece 2 buçuğa kadar bekledim o kapıda ben. 
İşte Okan vardı o gün soruşturma heyetinin içerisinde, bir üsteğmen var Ali Demir, Ali Demir de 
balyozdan falan yattı şimdi de Diyarbakır’da Bölge Komutanı ya da Alay Komutanı bu şimdi, Ali 
Demir var, dürüst bir insandır zaten. Şimdi şöyle bir mesele var efendim, hayırdır Muharrem 
dediler, tanıyorlardı beni faaliyetimden dolayı, komutanım dedim ben size ifade vereceğim bu 
soruşturma ile ilgili dedim. Allah Allah hayırdır falan, siz beni bir dinleyin, efendim ben bu konuyu 
konuştum, soruşturma, trafik işaretinde U dönüşü vardır ya efendim U dönüşü gibi bu 
soruşturmanın boyutu döndü. Gece geldi Cengiz Paşa, üç gibi idi herhalde, dedi ki hayırdır 
çocuklar, Ali Demir aynen şöyle söyledi o zaman Kurmay Binbaşı idi. Komutanım Muharrem 
arkadaş geldi bize bir şeyler söyledi, bizim bildiğimizin çok aksi komutanım bu konu, bu meseleyi 
düzeltmemiz lazım dedi  ve o mesele döndü efendim. Okan ile biz orada tanıştık efendim. Daha 
sonra da Diyarbakır'a gittiğimiz toplantılarda vardı, size içtenlikle bir şey söylemek isterim, Okan o 
gün de Ali Demir de doğru yerde durdular efendim. O soruşturmanın selameti açısından doğru 
yerde durdular. Evet 2003-2005’ten sonra efendim 2005 yılında İstanbul’a tayin edildim. Arzu 
ediyorsanız, sizin için bağlayıcı bir etkisi varsa 2005’in tayin istek formuna baktığınızda benim 
çalışmak istemediğim yer iki tane, o zaman onu işaretliyorduk birincisi İstanbul’dur, ikincisi 
Giresun’dur. İstanbul beni korkuttuğu için Giresun’da da sevmediğim bir adam olduğu için aman 
yanlışlıkla gideriz falan diye yazmıştım efendim ben buraya. Küt diye İstanbul'a atadılar beni. 
Nereye atadılar, BÖF Tim Komutanlığına, istemeyerek geldiğim bir yerdir efendim. Peki ne oldu 
gelirken, insanlara Allah'a ısmarladık dedik orada, gelirken Fuat Bey de uğradı, çünkü Fuat Bey 
kalmıştı orada, Erol Demirhan da benden bir yıl önce tayin oldu İstanbul'a. Erol ile biz bir yıl orada 
çalıştık, Erol ile de müşterek operasyonlarımız var. Onlarla vakit kaybetmek istemiyorum şu anda. 
Sorarsanız anlatabilirim. Efendim Ali Fuat Bey şey dedi, ya dedi İlhan Bey de var dedi onlara da 
selam söylersiniz dedi. Ben buraya, e tabi ilk önce Erol'u tanıdığım için Erol'un yanına ilk 
geldiğimde, personelle çalıştıktan sonra biraz şehri tanıdıktan sonra Erol’u aradım, Erol dedim ya, 
Erol da bende bir iki yaş küçüktür efendim, hani görüşemem falan diyorlar hani o yüzden 
anlatıyorum bunu, Erol da orada Teknik Tim Komutanı idi galiba o zaman öyle bir şeydi. Erol 
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dedim ben işte geldim, dedim bir arkadaşlarla tanışmak istiyorum yardımcı olur musun? Tabi tabi 
buyurun falan dedi. Gittim efendim, Erol ile oturduk efendim bir çay içtik dedi gel dedi müdür bey 
ile tanıştırayım. İşte Ahmet İlhan Bey'in yanına o zaman gittik. Ali Fuat Bey'in selamını yanında 
kendisine söyledim. İfadesinde Erol, Selçuk olarak tanıştırdı falan diyor, Selçuk değil yanlış 
hatırlıyor, benim kod adım Serdar, tekrar tekrar söylüyorum, çok önemli bir ayrıntı olarak 
görmedim zaten ben bunu ve sonra da işte Seyit Bey vardı o zaman Bülent Beyler vardı Metin 
Canbaylar. Metin Canbay da BÖF Büro Amiri idi efendim. Oranın beyni Metin, PKK masasının 
beyni, O da Aydın Nazillili, O da benim hemşehrim. Erol Demirhan da benim açık çalıştığımızı 
bildiği için biz kamyonları müşterek operasyon ile almıştık Erollarla, oradan da ha bize bir referans 
olmuştur ya bak Serdar Beyle biz müşterek çalışmalarımız oldu, hakikaten böyle uyumlu çalıştık 
arkadaşlar falan demiştir, konu bu yani. Ali Fuat Yılmazer'i anlatmıştım, sonra İstanbul'a tayin 
olmuştu vVe burada da zaten Ali Fuat Yılmazer’le görüştük. Bu arada... Ha şunu söyleyeyim 
özellikle, burada bunu şahit arkadaşlar var bizim, ben 2005 yılında  atandım, 2005’ten önce efendim 
Emniyet ile de MİT’le bizim köprüleri atmışlar. İsim vermeyeceğim bir yüzbaşı ve bir başçavuş 
arkadaş var yani bildiğiniz gibi değil çok büyük kavga dövüş olmuş hala insanlar da iğreti duruyor 
bizim jandarmaya. O yüzden zaten çocuklar ifadelerde diyor, öncelerde hiç yoktu ilişkimiz 
sonradan kurdu Muharrem Yüzbaşı diye. MİT’i aradım efendim, MİT’ten işte herhalde diğer o sol 
masasından veya sağ masasından tanıdık vasıtası ile kimseyi tanımıyorum çünkü ben oradan, gittik 
efendim Beşiktaş'taki tesislerine oturduk, tanıştık, onları sonra davet ettik, bu şekilde ilişkimiz 
gelişti. Onların sonra Anadolu yakasındaki unsurlarının yanına gittim, hepsiyle görüştüm, hepsi de 
benim karşılığımdaki görevimin gereği olan insanlar. Adem Sarıgöl, Urfa'da iken birlikte 
çalıştığımız bizi bu Erdal Turna vardı Bozova İlçe Jandarma Komutanı, efendim bu işte kitap 
hastası bir arkadaştır, zaten böyle yazar tipli bir adam bu, akademisyen gibi bir kafası var bu 
arkadaşın. Ben onun kadar kitap okumam mesela. Bu Adem Sarıgöl’ün bir kısım kitapları var. Hatta 
almış, aldırmış, Kaymakam Bey'e de aldırmış, kütüphaneye koydurmuşlar orada çocuklar okusunlar 
falan diye bildiğim kadarıyla. Ya dedi benim görüştüğüm Adem Bey diye bir arkadaş var yayın evi 
sahibi bir görüş istersen falan diye söyledi. Hatta geç kaldım falan ben görüşmeye, bir daha 
tekrarladı, bak bir görüşseniz falan diye tanışın diye yani. Yeri de Sultanahmet’te. Biz sonra gittik 
Adem Bey ile görüştük. Ben orada küçücük işte bir dükkânı vardı o zamanlar. Kitaplara baktık. 
Ağırlıklı olarak askeri personelin hazırladığı tezler. Ben de, ilginizi çekiyorsa sorabilirsiniz, 
Beykent Üniversitesinde Uluslararası İlişkilerde yüksek lisans yaptım. Tez konum da benim 
Türkiye’nin Kuzey Irak politikası ile ilgili yaptım ben bu tezimi. Bir buçuk yıl emek verdim ben 
buna. Akşamları gittim, paramı verdim, yarısını da kendi abim verdi, kendi abim diye belirtiyorum 
yani karındaşım olan abim. Sonra da Adem ile o bölgeye gittiğimizde çay falan içmişizdir bu kadar 
yani başka bir mesele yok. 93 sır görüşme diyorlar 93 tane görüşme sır görüşme olmaz zaten. 93 
tane sır görüşme falan olmaz. Beşiktaş Adliyesi ile ilgili burada aslında özel bir bölüm ayırdım 
oradan anlatacağım. Ondan sonra efendim biz burada ısrarla hep şunu söyledik; Emniyetin 
İstihbarat yapılanmasıyla, siz artık bunu anladınız, Jandarmanın İstihbarat yapılanması aynı 
değildir. Çünkü biz mecbur kalıyoruz, yapacağımız operasyon boşa gidiyor, çalışmalarımız boşa 
gittiği için adli çalışma yapmak zorunda kalıyoruz. Hiçbir istihbaratçının yapmak istemediği işi 
yapıyoruz biz. Yani aslında biz salaklık yapıyoruz efendim, başkalarına göre salaklık yapıyoruz 
yani. Ama bize göre özveri bunun adı. Emeğimiz boşa gitmesin ve adli dinleme olduğu için 
Savcılarım da bu işin içindeler, adli dinlemelerde delil olduğundan dolayı çalışmalarımız boşa 
gitmesin istiyoruz mevzu bu. Bu yüzden Savcılarla muhatap oluyoruz. Savcı Bey de (??? 
Anlaşılamadı 56:08) uzman çavuş rütbesine kadar kimseye kapris yapmamıştır ama bir dönem şey 
oldu açık söylemek gerekirse, ya kardeşim biz şimdi Savcıyız diyor yani koskoca Savcı, bir de 
Beşiktaş Savcıları yani şimdi tamam mı, ama bize de diyor yani biraz diyor hani kıdemli bir arkadaş 
falan gönderiyor işin doğrusu yani. Haklılar da adamlar yani şimdi. Bir dönem salıyoruz arkadaşları 
gönderiyoruz, liyakatları olmadığı için değil. Ondan sonra da zaten hep subaylar gitti hep efendim. 
Bu konuda bu şekilde efendim yani tanıştığım, iddianamede konu olan insanlarla tanıştığım yerler 
bunlar. Şimdi efendim bu Beşiktaş ile ilgili kafaya tam oturması için bir şey söylemek istiyorum. 
Turan Çolakkadı Bey var, herhalde emekli oldu tahmin ediyorum, bilmiyorum ama. Şimdi sistem 
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şöyle işliyordu bizde efendim, şimdi ben PKK masasındayım, dinlemelerimiz var, elemanlarımız 
var, aldığımız duyumları bilgileri efendim bir tutanağa biz bunu bağlıyoruz, bir rapor haline 
getiriyoruz bilgi notu haline efendim ve Turan Çolakkadı Bey'in yanına gidiyoruz. Kim gidiyor? 
PKK ile ilgili ise ben gidiyorum, ASAF ile ilgili ise Serkan gidiyor, organize ile ilgili ise ilgili 
birimdeki arkadaşlar gidiyor. Turan Bey'in yanına gidiyoruz efendim sağ olsun çayını içiyoruz, o da 
diyor ki bakıyor bakıyor evraka tamam mı, tamam arkadaşlar diyor açıyor telefonu bir Savcı Bey'i 
çağırıyor. Savcım diyor böyle böyle jandarmadan arkadaşalar gelmiş böyle bir çalışma yapıyorlar, 
buyurun değerlendirin diyor. Ondan sonra gidiyorlar. Bazen de şöyle yapıyor; bakıyor bakıyor 
bakıyor açıyor telefonu filanca Savcım diyor jandarmadan arkadaşlar gelmiş size gönderiyorum 
diyor, gidiyoruz biz de efendim Savcı Bey ikna olduktan sonra tamam diyor arkadaşlar taleplerinizi 
hazırlayın, dinleme taleplerinizi, adli takip kararınız olacaksa izleme ilgili kararlarınızı hazırlayın 
falan. Biz bu sefer bunu ne yapıyoruz biz bu anlamda adli yetkimiz olmadığı için İlçe Jandarmanın 
üzerinden hangi operasyon bölgesi ise yazıyoruz. Ümraniye bölgesi ise Ümraniye İlçe Jandarma 
Komutanı imzası ile Savcı'ya resmi yazı yazıyoruz, çalışmalarımıza başlıyoruz. Personelimize de 
aidiyet numarası veriyoruz. Durum bu. Ve Beşiktaş Adliyesinde hemen hemen bütün savcılarla 
çalıştık efendim. Bütün savcılarla çalıştık. Yani sadece Zekeriya Öz falan değil yani bu... ve ben 
şöyle söyleyeyim maalesef şu kürsülerde kaç defa şahitlik yapmak zorunda kaldım ben, şeye imza 
attığım için, çünkü İlçe Jandarma personeli korkuyor, istihbaratçılar bir yanlış yapar falan bize ayıp 
olmasın falan. Mecburen personelimi sıkıntıya sokmamak için ben kendim imza attım. Üç sefer bu 
mahkemelerde geldim mecburen yakaladığım adamların huzurunda tanıklık yapmak zorunda 
kaldım yani. Bizim için aslında çok sıkıntılı bir şey. Şu da var, mesela şunu da söyleyeyim efendim; 
ben Ergenekon operasyonundan sonra zaten Savcı Zekeriya Öz’den uzaklaştım efendim. Bunu 
tekrar tekrar söylüyorum ben. Hem zaten ulaşılamaz bir adam oldu bir taraftan hem de zaten yani 
biz rahatsız olduk yani işin doğrusu. Şöyle bir mesele var ama; burada olan personelim de dahildir 
buna bizim hafta sonu, gündüz, akşam yaptığımız operasyonun haddi... yakalamamız oluyor bizim 
geceleyin. Sizin malum şu anda nöbetçilik sisteminiz nasıl mahkemelerin de varsa Savcıların da 
var. Savcılara da kaç sefer de Zekeriya Öz’e biz denk geldik. Haftasonları çalışmalarda o verdi 
kararları, yakalama kararını, gözaltı kararını, bilmem şu bu kararını o verdi yani şimdi. Hepsi 
görevle ilgili yani. 

Efendim şimdi iddianamedeki yanlışlıklara ve çarpıklıklara geçiyorum. İddia bile demeye 
utanıyorum. Şimdi efendim, iki defa iade etmişsiniz zaten, şimdi ben şunu söylemek istiyorum; bir 
şeyi yazarken bir kere yanlış yazarsınız, iki kere de yanlış yazarsınız ama üç kere yanlış yazılmaz ki 
bir şey, dört kere yanlış yazılmaz ki. Bunda o zaman insan başka bir şey anlar yani ve sen almışsın 
80-90 tane insanı içeriye, sizin tabirinizle bu kadar ağır suçlarla itham ediyorsun, çok ciddi 
meselelerle itham ediyorsun, on tane de yanlış yapıyorsun. Böyle komedi olmaz yani. Şimdi 102. 
sayfada, İstanbul'da dediğim gibi ben üsteğmen değil yüzbaşıydım, Hamza Paşa'yı sıkıştırmışlar 
araya, darbe davasından tutuklu değil zaten o. Kendisini 2008 yılında İl Jandarma Komutanım 
olduğunda tanıdım. 103. sayfada "Bir kısım muvazzaf askerler darbede aktif rol almış" deniliyor. 
Şimdilik biz iki kişiyiz Yavuz ile birlikte, diğer askerlerin bir darbe ile ilgisi falan yok yok. Benimle 
ilgili iddianamede darbe davasında, bugün duydum işte yok orada polisleri şehit ettiğim şeklinde, 
ben Allah'a sığınırım böyle bir şeyden, yani ben burada duyunca dünden beri kendime 
gelemiyorum. Benim darbe davasında, zaten belki istemiştirsiniz üç buçuk satır benimle ilgili iddia, 
üç buçuk satır, okuyacağım birazdan size. Biz tuzağa düşürüldük zaten diyorum. Şimdi bizim bu 
cinayette aktif rol aldığımızı nereden biliyor? Nereden biliyor? Hani Darbe davasını söylüyorum, 
nereden biliyor, böyle bir iddia yok, zaten iddianamede de böyle bir şey yok zaten. Sonra 
bakıyorum üçüncü paragrafta Ali Barış Sevindik’i üsteğmen olarak astım yapmış beni yüzbaşı 
olarak amir yapmış. Ciddiyetsizliğe bakın yani. 11. paragrafta Trabzon ve İstanbul Jandarma plan 
ve gerçekleştirme aşamasında nasıl rol oynamışız, ne yapmışız yani biz? Hamza Paşa'mız zaten 
ortalıkta yok, nasıl üst amirimiz olmuş? 104. sayfada Trabzon ile biz nasıl kontak kurduk? Şimdi 
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efendim bilgiyi samimi olarak aldıklarını bu insanlar ikrar ediyorlar. Şunu da diyebilirler; 
Muharrem’e de söyledik vallahi, yok Emre'ye vallahi şuna da söyledik tillahi diyebilirler yani niye 
söylemesinler ki yani. Herkes şu anda kederli burada. Son paragrafta Okan ile işte 2008 yılında 
göreve geldiklerini hatırlıyorum, bir gün önce aramış ben kendisine geri dönememişim, zaten 
efendim gerçekten merak ediliyorsa bu konu 2005-2008 arası İstanbul'un sadece PKK masasının 
yazdığı duyumlara, yaptığı operasyonlara bakın anlarsınız, siz bile hatırlarsınız İstanbul cayır cayır 
yanıyordu o dönemde efendim. Cayır cayır yanıyordu ve bu Metin Canbaylar ile Fuat Bey de geldi 
ondan öncesinde de 200 kilo A4 alındı bu ülkede, bu ilde alındı yani alındı sadece. Bu en az 50 tane 
60 tane patlama demek burada. Cayır cayır yani, yanıyordu her taraf neronlar tarafından. Neyse, 
geldiler, benim hatırladığım orada zaten beş dakika bir şubeye uğradılar, diğer konuştuklarımızı 
falan hatırlamıyorum ama bu Dink ile ilgili kesinlikle biz böyle bir şey konuşmadık zaten Okan'la. 
Ben zaten şöyle şaşırıyorum bu gazete haberlerinde diyor ki namussuzlar, Muharrem Demirkale 
onları zaten hava alanında karşıladı aldı şuraya götürdü Allah Allah falan diyorum. Evet hakikaten 
böyle ekipler olmuştur, uzak illerden gelen görev falan da, bir de diyor ki kendisi karşılamıştır 
diyor. Sonradan anladım ben yani adamlar otobüsle gelmişler. İki personel görevlendirmiştik onu 
söyledim, bizim personelimiz değil, ifadeleri de alınmamış zaten halen. Bu kadar şu an önemli 
şahitlik yapacak iki tane personel yok burada. Cinayet günü Okan ile Şeref görüşmüşler, ne 
görüştüklerini anlattılar. Bir de şunu ben anlamadım; ben efendim halen bilginiz olsun sadece bende 
cinayet gününe ait HTS kayıtları var, gönderdiğiniz CD bir şekilde açılmıyor. Dolayısı ile ben şeye 
bakamadım yani bilginiz olsun, çok da önemsemiyorum da şunun için söyleyeceğim, bu efendim 
Şeref, Mustafa, Mikdat ve Rahmi ile Bakırköy'e gitmişim ben. Yani benim bildiğim bir şey yok 
sordum öyle bir şey mi yapmışız dedim yok diyor çocuklar öyle bir HTS kaydı yok diyor. Peki nasıl 
yazıyorlar bunu ama? Nasıl yazıyorlar? En çok da Abdullah Dinç’e üzüldüm, isim olarak 
hatırlıyorum, yüzünü burada tanıdım arkadaşım ASOF timinden bir tane uzman çavuş, beni eve 
bıraktığı için kaç ay burada kaldı halen açıktalarmış bir de, göreve de iade etmemişler daha bunları, 
yazık ama, eşleri var çocukları var yani. Bu basit bir hata değil. Basit hata değilse o zaman ne? 
Bunun bir tanımı olması gerekmiyor mu? 109. sayfada Ogün namussuzu kendisini izleyenleri 
fotoğraflardan teşhis etmiş. Çok şükür ki teşhis etmiş.

MAHKEME BAŞKANI:  (??? Mikrofona konuşulmadığından Anlaşılmadı 01:05:02)
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam efendim. Bu katil teşhis etmiş. İyi de biz 

değiliz. Diyor ki Ogün tespit etmiş diyor, tamam ne demek istiyorsun, e bunlar demek istiyor ama 
biz değiliz. Ama sen yazıyorsun oraya. Son paragrafta Yusuf Bozca’nın ifadeleri var, bunu kendisi 
ikrar etti, tabi çok rahatsız oldum ben de ifadelerinden, bunu da kendisi anlamıştır. Başarılı 
personeldir ceza da vermişliğim vardır kendisine, bilir yani. 11 nolu şahıs zaten Adem Sarıgöl 
diyor. Onun da olmadığı meydana çıktı tamam mı, zaten bunu da sadece o söylüyor. Zaten dünkü 
ifadeleri gördünüz, gün yüzü göstermeyeceklermiş bana arkadaşlar, hep beraber göreceğiz ne günü 
gördüğümüzü. 110. sayfada, efendim bakınız şimdi 9 tane personel ismi sayıyor takip edenler 
bunlar diyor. Aynı şeyi  Mister  Nedim Şener de söylüyor. Bakıyorsunuz olay yerinde işte Taksim 
bölgesinde sinyal veren bunlar. Nasıl 9 kişi yazıyorsun? Niyazi benim personelim, Yusuf benim 
personelim, Metehan zaten karargahtan çıkmayan bir çocuk, onlar bambaşka bir yerde, nasıl 
yazıyorsun bunu dilin varıyor? Mesela Bekir'i de benim personelim yapmışlar, bunlar zaten o 
bölgede sinyal bile vermemişler. Dördüncü paragrafta ben personelimi koordine etmişim. Nasıl 
etmişim? "Ha, yaptık takip ediyorsunuz, tamam indirildi mi falan..." Ya böyle bir yani ilkokul 
çocuğu okusa bu romanı güler yani ya. Allah rahmet eylesin ya, Necip Hablemitoğlu’nu 
görüyorsunuz yani. Bu kadar kurgunun içine girdiği, bu kadar insanın girdiği 80-90 tane sanıklı şey 
mi olur ya cinayet mi olur? İnsanın aklı ile alay ediyorlar. Zaten evdeymişim ben hep söylüyorum. 
Şimdi 6. paragraf çok ilginç, siz mahkemece hep dediniz ki bu zamana kadar Başkanım 
gazetecilerin söylemleri bizim için önemli değil, çıkan haberler bizim önemli değil, evet efendim 
sizin için önemli değil Savcım için önemli. Yani çünkü almış buraya koymuş çok güzel bir şekilde 
altın çocuk olduğumu. Çok şükür altın çocuğum efendim. Ailemin altın çocuğuyum, bu vatanın 
altın çocuğuyum, benim personelim de altın çocuk Allah'a binlerce şükürler olsun, haramzade 
çocuğu değilim altın çocuğum. Şimdi gazete manşetlerine göre iddia yazmış buraya "Altın çocuk" 
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Zaten diğer yerlerde geçeceğim bunu ben efendim. Şimdi... Birazdan HTS kayıtlarını anlatacağım 
ama zaten dikkat ederseniz benim riskli görülen Savcımca HTS kayıtlarım zaten cinayetten sonra 
gelişiyor ve biz Ahmet İlhan Bey de anlatsın, Fuat Bey de anlatsın, ondan sonrakiler de anlatsın, her 
patlamada her çatlamada her olayda biz zaten olay yerinde bulunduk, arkadaşlarla bir şey yapabilir 
miyiz diye bulunduk. Müsaade eder misiniz çok kısa bir şey anlatmak istiyorum Hakim Bey. Şimdi 
burada... Şimdi onlar da yattı, yani kim; Hüseyin Avni Mutlu, kim; Çapkın, kim; Erol Demirhan, 
kim; Hüseyin Kurtoğlu, o genaral oldu paşa, ondan sonra kim ben, bendeniz, bir de Mutlu Bey, 
görevde midir açıkta mıdır ne oldu bilmiyorum o zamanda TEM'den sorumlu müdür yardımcısı 
efendim. Efendim bu PKK’lı bir militan bu Kocaeli tarafından bir şey kaçırdı, feribot kaçırdı. Bu 
feribotu kaçırdı üzerinde canlı bomba yeleği var, adamı getirdiler şeye kadar getirdi, bu Silivri'ye 
kadar getirdi. Ben o zaman yine İstihbarat Şubeye vekalet ediyorum, onun da özellikle altını çizmek 
isterim, ben 6 yıl boyunca İstihbarat Şubeye çok vekalet ettim efendim. Ben bunu neden söyleme 
ihtiyacı hissediyorum, "Ha şube müdürü ile görüşmüşsün sen şube müdürü değilsin..." Ya böyle 
saçma bir şey olmaz. Zaten bizim askerlikte, ben mesela neyim Tim Komutanıyım, kısım amirim 
kim Ali Barış Sevindik. Benim zaten mevzuatım gereği Ali Barış Sevindik’in görevini yapmaya 
hazır olmam gerekir. Siz de askerlik yaptınız iç hizmete göre zaten bu böyle bir şey. Hani neden 
söylemek zorunda kalıyorum yokun ispatına çalışıyoruz ya ben burada çok uzun süre İstihbarat 
Şubeye vekalet ettim. Neyse, Hüseyin Kurtoğlu aradı beni, Muharrem, buyurun komutanım, ya dedi 
PKK’lılar şeyi kaçırmış acil dedi gel dedi seni de yolda yollayayım dedi. Basıyoruz dedi Silivri'ye 
gidiyoruz filan. Allah Allah dedim tamam komutanım falan. Bindirdi beni arabasına, biz gitti yol 
işte Vali Bey ile görüşüyor, Çapkın ile görüşüyor, ben Erol ile görüşüyorum, Erol da İstihbarat 
Müdürü efendim. Efendim gittik bir şeye o dönem, orada bir yere gittik, bizim karakollardan birine 
gittik herhalde şimdi. Orada şu kadarcık, küçücük bir odada efendim altı kişiydik biz, dün gibi 
hatırlıyorum, ki bu arada Kuzey Deniz  Saha Komutanına, Koramiralimizle de görüştük bu arada, 
ne yapılacak ne edilecek falan tarzında. SAT Timinden kahraman bir çocuk geldi yüzbaşı, o da 
vardı operasyonu yapacak çocuktu bu. Efendim kim ne derse desin Mutlu Bey o gün bu işin 
kahramanıdır efendim. Mutlu Bey saatlerce bu adamla görüştü, teröristle görüştü,  nasıl görüştü, işte 
oradaki pilot... Pilot diyorum kaptanlarla falan irtibata girildi ondan sonra adam en sonra terörist ne 
dedi biliyor musunuz yanımızda terörist dedi ki en sonunda tamam mı "Ben seninle 
konuşmuyorum" şak kapattı telefonu. Hani onu teslim olmaya ikna etmeye çalışıyor. Bu arada da 
biz aynı zamanda SAT Komandolarına şey yapıyoruz zaman yaratıyoruz ki yaklaşsınlar arkadaşlar, 
şafak sökmeye başlıyor. Tekrar aradı, efendim alttan girdi üstten çıktı en son dikkatini dağıttı ve 
bizim SAT Timlerimiz girdi, zaten yüzbaşı çocuk dedi ki hedefin durumuna göre angaje olacağım 
demişti. Şeyi görünce (??? Anlaşılamadı 01:10:34) falan böyle şey de sallanınca pimi çekmek üzere 
iken arkadaşlar vurdu indirdiler onu. Şimdi o gün hatırlıyorum da dediğim bu insanlar var Vali Bey 
var, Emniyet Müdürü var, İl Jandarma Komutanı var, Erol var, ben varım ve Mutlu Bey var. Şimdi 
bunların çoğu örgütten yattı içeride. Allah selamet versin ben tanımam, Hüseyin Bey'in şu 
hareketini gördüm efendim ben, o bana yeter: O kadar endişeli ve gergindi ki o şahıs öldürüldükten 
sonra, yani  patlama olmadan şahısın alınmasından dolayı aynen şu hareketi yaptı efendim, "uff" 
dedi şöyle "uff" dedi yani, "bir kaza bela atlattık" ve yanımızda bildiğim kadarıyla Bakan aradı 
Başbakan aradı, bu benim için şimdi örgütsel ilişki haline geldi. Arkadaşların çoğunu zaten tahliye 
ettiniz, ben sizin gerçeği bildiğinizi biliyorum efendim zaten. Şimdi son paragrafta SEGBİS’ten 
izlerken Metin Balta’nın avukatı dedi ki Muharrem Demirkale’yi tanıyor musun dedi, şaşırdım 
kaldım efendim, meğer Metin Canbay yerine Metin Balta yazmışlar iddianamede, yani ciddiyet 
yani. Ben de diyorum Allah Allah niye soruyor bunun avukatı benle falan. Çünkü neden, beni Metin 
Balta ile irtibatlandırmışlar Samsun’daki adam, hayatımda görmediğim birisi. Şimdi efendim 
burada cinayetten... Emniyette şöyle bir şey oldu şimdi sorguda, burada bir tane orta yaşlı bir bayan 
hanımefendi vardı, böyle oturuyorum Avukat Bey burada falan, gözlerini şöyle bizim Sürahi Nine 
gibi kaldırdı dedi ki "Benim tespit ettiğimi falan da sorun" dedi oradaki şeylere falan. Allah Allah 
dedim ne tespit etti acaba falan dedim ben şimdi kendi kendime düşünüyorum ben yani. Baktım, şu 
şeyi sordular telefonlarımı sordular. Oradaki komiser dedi ki ya dedi 61 ile biten dedi size mi ait 
telefon ddi, bana ait telefon dedim, siz mi kullanıyorsunuz dedi, eşim kullanıyorum dedim. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

  
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 13/03/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Muhtemelen sizde de şu anda öyledir, kamu hatları öyle oluyor ya, 60'ı kendiniz alıyorsunuz 61 
eşinize veriyorsunuz çocuğunuza falan veriyorsunuz yani. Eee dedim, ya dedi bunlar Zekeriya Öz 
ile görüşmüş dedi. Eee dedim, yani dedim, ama cinayetten önce görüşmüşüz dedi. Eee dedim daha, 
şüpheli dedi bizim için. Ya  bana izah eder misin kardeşim şu meseleyi kardeşim dedim. Dedi ki ya 
dedi sizin dedi 61 nolu telefonunuz dedi, ki bunu teferruatlı anlatacağım, geçmeyeyim şimdi burada, 
görüşmüşsünüz 5 kere eşim görüşmüş efendim cinayetten bir gün önce bir gün de sonra, ben o gün 
görüşmüşüm ben o kaydımı halen göremedim, eğer gösterirseniz sevinirim yani nasıl görüşmüşüm 
bilmiyorum. Şöyle diyor bana polis diyor ki; ya diyor şöyle gözüküyor diyor sen şimdi 61’den diyor 
çaldırmışsın diyor galiba diyor ya da tam tersi diğer telefon ile görüşmüşsünüz galiba yakın 
görüşmüşsünüz ama görmediğim için bir şey diyemiyorum. Ama dedim neden ihtiyaç hissedeyim 
ki böyle bir şeye ben. Şimdi zaten görüyorum ki ben 70 kere 80 kere görüşmüşüm zaten bu adamla 
yani benim gizli bir ilişkim yok ki yani. Bir de adam bunu bana soruyor, sen çaldırdın eşinin 
telefonundan görüştün. Kardeşim dedim ben istihbaratçıyım dedim sen anlamıyor musun ne 
dediğimi ya ben binlerce telefon dinlemiş birisiyim dedim ya, sen dedim kafa mı buluyorsun 
benimle. İlişkiye bakın ya. Efendim yine diyor ki 4. paragrafta 111. sayfada ASAF Tim Komutanı 
diyor, dilimizde tüy bitti. 15 Temmuz’da yaralı ele geçtiğimi söylüyor, beni yaralayan şey asıl bu, 
ben yaralı falan ele geçmedim efendim. Organizatörlerden birisi de değilim, iddianamede de bu var, 
dört beş tane adamın ismi var orada zaten. Ona da değineceğim birazdan, dört beş tane albay yarbay 
bunları organize ettiği zaten iddianamede yazıyor. Sonra diyor ki yine 6. paragrafta, cinayetten bir 
gün önce de diyor görüşme yapmışsın sen  diyor, evet diyorum, ASAF Timi de bu esnada Agos 
Gazetesinde keşif yapmış diyor. Şimdi ben bunları HTS kayıtlarını bilmiyorum, arkadaşlar yok 
dediler bana, öyle bir şey yok zaten dediler. Var mı efendim bilmiyorum ki yani öyle bir şey? 
Yoksa nasıl yazıyorsun bunu sen buraya. Yani ben Zekeriya Öz'e, "Efendim hiç merak etmeyin 
ASAF Timini gönderdim keşif yapıyor" mu dedim yani ben? Farz edelim ki yapmışlar, benim 
personelim değil. Ergenekon sonrası uzaklaştığımı söylemiştim zaten. Ahmet İlhan Güler 
meselesini anlattım, Selçuk diye tanıştırmış, Fuat Bey ile özel irtibatı varmış. Efendim ben 
bunlardan çok iğreti buluyorum. Özel irtibat... Ben öz güveni olan bir insanım böyle bir sorunum 
yok ilişkiye geçmekte, özel irtibata da ihtiyacım yok benim efendim. 

MAHKEME BAŞKANI: Ara vereceğiz birazdan Ahmet İlhan Güler’i de o yüzden 
çağırdım ben ,onun beyanını okuyayım da siz de gelin böyle.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tabi efendim çünkü ben kendisi de biliyor, bütün 
Nevruzlarda, bütün patlamalarda çatlamalarda yan yana idik biz bu insanla. Yani ben onunla 
ekstradan Erol tanıştırdı diye tanışmadım ki zaten ve gerçekten kendisinden de memnunum, yani 
ben bir zararını görmedim ki bu insanın. Bu ne görmüş benim zararımı? Efendim, 111. sayfada son 
paragrafta, çok da sıkmak istemiyorum sizi, Zekeriya Öz’e yine getirmiş konuyu, telefon 
irtibatından bahsetmiş, demiş ki bu sefer yine, meseleyi küçültecek ya, "üsteğmen nasıl görüşür" 
falan demiş anlattım ben hem yüzbaşıyım Zekeriya Öz ile benim aramda bir yaş var o benden bir 
yaş büyük efendim. Yani aramızda bir yaş var bu insanla benim. Hem kimiz biz Tanrı mıyız ya, 
nasıl ben görüşemem Savcı ile? 

MAHKEME BAŞKANI: Ahmet İlhan’ın sizinle alakalı beyanını okuyayım da.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Buyurun efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Demiş ki Savcılık ifadesi, otur istersen, "19.01.2007 günü Hrant 

Dink cinayetinden sonra HTS kayıtlarına göre soruşturmanın şüphelilerinden Muharrem 
Demirkale’nin İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürü Ali Fuat Yılmazer, İstanbul İstihbarat 
Şube Müdürlüğü görevlilerinden Metin Canbay ve Erol Demirhan ile ilgili telefon irtibatları 
soruldu" denilmiş Ahmet İlhan Güler’e. O da cevaben "İstanbul Jandarma İstihbarat Şube 
Müdürlüğünde görev yapan Muharrem Demirkale’nin İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürü 
Ali Fuat Yılmazer ve İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğünde görevli Erol Demirhan ile telefon 
irtibatlarının bulunması normal değildir. Çünkü bu kişiler görev gereği görüşmezler. Metin Canbay 
da daha sonra FETÖ/PDY soruşturmaları kapsamına alınmıştır. Bütün bu şahısların ortak özelliği 
FETÖ/PDY soruşturmalarının şüphelileri ya da sanıkları olmalarıdır. Muharrem Demirkale İstanbul 
Jandarma İstihbarat Şubesinde göreve başladığı sırada Emniyet Müdürlüğünde makam odama Erol 
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Demirhan tarafından getirilmişti. Ancak Erol Demirhan, Muharrem Demirkale’yi bana Üsteğmen 
Selçuk olarak tanıttı ve Urfa'da çok yakın çalıştıklarını söyledi. Ben kendisine 'hayırlı olsun' 
dediğim de Üsteğmen Selçuk olarak kendisini bana tanıtan Muharrem Demirkale, 'Emirlerinizi 
beklerim' demişti. Daha sonra gördüğüm fotoğraftan bana Üsteğmen Selçuk olarak tanıtılan kişinin 
Muharrem Demirkale olduğunu öğrendim. Ben Urfa İstihbarat Şube Müdürlüğünden ayrıldıktan 
sonra yerime gelen Ali Fuat Yılmazer ve aynı şubede çalışan Erol Demirhan ile birlikte Muharrem 
Demirkale birlikte görev yapmışlar, çok yakın ve özel irtibatlı çalışmışlar," şeklinde beyanın var 
Ahmet İlhan Güler, doğrudur değil mi?

SANIK AHMET İLHAN GÜLER SÖZ ALDI: (??? Mikrofona Konuşulmadığından 
Anlaşılamadı 01:18:00)

MAHKEME BAŞKANI:  Gel mikrofona istersen. 
SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Doğru efendim, ben Muharrem Demirkale ile bir defa 

görüştüm hatırlayabildiğim, belki hani bulunduğum bir ortamda kendisi bulunmuş ben fark etmemiş 
olabilirim. Oradaki Selçuk konusunda bir yanılgı var. Ben S ile başlayan bir isim diye söylediğim 
de Savcı Bey de "Selçuk olabilir mi" dedi ben de olabilir dedim ben yoksa Serdar olduğunu daha 
sonra tabi Serdar ismi geçince...

MAHKEME BAŞKANI: Başka bir isim olarak tanıtıldı yani.
SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Tabi yani Muharrem değil S ile başlayan bir isimdi. 

Erol Demirhan benim hem Urfa'da hem İstanbul'da yanımda çalıştı, teknik konulara bakan birisi idi. 
Onun getirdiğini hatırlıyorum. O Urfa'da çalışırken muhtemelen üsteğmen rütbesinde olduğu için 
üsteğmen olarak tanıtmış olabilir. Muharrem Bey'e ben "hayırlı olsun" dedim o da "ben PKK ile 
ilgili çalışacağım" dedi. Ben de "hayırlı olsun" dedim. O da "bir emriniz olursa beklerim" dedi 
aramızdaki diyalog buydu. 

MAHKEME BAŞKANI: İrtibatlarının bulunması normal değildir şekilde bir yorum 
yapmışsın, Erol Demirhan ve Fuat Yılmazer’in.

SANIK AHMET İLHAN GÜLER : Evet şunu söyleyeyim ben tabi…
MAHKEME BAŞKANI: FETÖ/PDY ortak isimleridir demişsin. 
SANIK AHMET İLHAN GÜLER: Muharrem Demirkale şimdi ifadesine bahsettiği için 

söylüyorum, Urfa’da İstihbarat Şube Müdürlüğü yaptım, o dönemde hem MİT ile hem Jandarma ile 
yakın diyaloğumuz oldu. Ben İstanbul'da iken de aynısı oldu çünkü kurumlar arası diyalog çok 
önemlidir ama bu diyaloglar kurulurken temel esas şudur efendim, yukarıdan aşağıya doğru 
irtibatlar geliştirilir yani ilin Emniyet Müdürü ile Jandarma Komutanı, MİT Bölge Başkanı veya 
Müdürleri bir konsensüs olur yani arkadaşlar birlikte çalışsın, daha detaylı görüşsün vesaire, ondan 
sonra herkes kendi yek değeri ile yani şube müdürü, şube müdürüyle, alttaki daha alt rütbelerdeki 
insanlar birbirleri ile görevleri gereği görüşürler. Tabi ben Muharrem Bey'in anlatımdan yani bütün 
irtibatları Muharrem Bey kurmuş gibi bir his edindim, belki o kısmı anlattığı için böyle bir bende 
algı olmuştur yani orada ben Urfa'da iken çalışan Jandarma İstihbarat Şube Müdürlerini tanırım. 
Kendileri daha sonra daha üst rütbelerde görevler yaptılar ve onlarla iyi diyaloglarımız vardı ben 
daha alt rütbelerde kimse ile tanışmamıştım, Muharrem Bey ile de burada Erol Demirhan vasıtası 
ile tanışmış olduk. Şimdi diğer taraftan, işte bu Selçuk konusunu söylemiştin yani Serdar diye 
tanıtıldı diye, ben bu Hrant Dink cinayetinin soruşturmasındaki gelişmeler üzerine, tabi bunların 
doğruluğunu yanlışlığına bir fikir beyan etme şansına sahip değilim, dedim bu arkadaş kim, hani o 
oradaki söylenen, jandarmadan olduğu iddia edilen kişilerin başında falan, o sırada Muharrem 
Bey'in fotoğrafını gördüm ben, hani bu dedim Serdar diye tabi başka isimle tanıdığım kişi olduğunu 
görünce fark ettim. Daha sonra sordum, hem Urfa’da hem de İstanbul’da yanımızda çalışan bir polis 
memuruna sordum dedim ki ya bu arkadaşımızı tanıyor musunuz, evet Urfa'dan Erol Bey ile de Ali 
Fuat Bey ile de çok samimi olan, bir tahkikat vesaire olduğunda bir bilgi olduğunda bizzat kendisi 
gelen veya Ali Fuat Bey bu işte Serdar Üsteğmenden geldi deyip tahkikat yaptırdığı, hatta bir 
gecikme falan olursa kızdığı, ettiği, niye gecikti diye söylediği anlamında bir şeyler söylediler. 
Şimdi ben bunu tabi benden sonra farklı ilişki gelişmiş olabilir onların tarzını bilmiyorum ama 
benim gördüğüm ilişki mantığı şudur, bir; rütbeler ve pozisyonlar birbirine yakın olan insanlar yani 
İstihbarat Şube Müdürü İstihbarat Şube Müdürü, Emniyet Müdürü Jandarma Komutanı ile diyalog 
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kurar. Bunu da normal bulmadım. İkincisi de Erol'un teknik dinleme kısmında çalıştığını biliyorum, 
daha sonra İstihbarat Şube Müdürlüğü yapan, Muharrem Bey de PKK’ya bakıyor. Hani 
tanışabilirler ama bir irtibat, yoğun bir ilişki varsa iş ilişkisi ise bu normal değil. Ama onun dışında 
samimi bir ilişki varsa o kendi izahlarındadır. Benim oradaki demek istediğim şey bu Sayın 
Başkanım yani ilişkini var olup olmadığını onun için söylüyorum. Diğer taraftan Ali Fuat Bey'in 
selamını bana söylediğini söyledi ben böyle bir şey söylemediğini düşünüyorum, çünkü Ali Fuat 
kendisi beni aramazdı ki kendi selam söylesin,  o bir düzeltme olsun ufaktan. Ya tabi Muharrem 
Bey'in niçin kod adı kullandığını da ben çok anlayamadım. Yanlış anlaşılmasın, biz bazı 
pozisyonlarda böyle kendimizi gizleme noktasında değiliz, yani Jandarmaya, MİT’e karşı emniyetçi 
kendisini gizlemez. Jandarma da diğerine karşı gizlemez ya orada kod isim çok anlamlı değil ama 
tabi arkadaşların heyecanı, çalışma düzeni noktasında bunlar da olmuş olabilir. Bu DARA sistemi 
geçti yani telefon sorgulama sistemi, tabi çok yoğun ilişkiler olmuştur yani ki ben doğru 
bulmuyorum bu ilişkiler daha formatlı olmalı. Bu DARA sistemi Ali Fuatların mantığını da 
biliyorum yani jandarmadan birisi gelecek ya şu DARA'dan bakalım... Baktırmazlar. Bu zaten 
usulen ve şeklen doğru bir şey de değil. Tabi bu ilişkiler, ben tekrar söylüyorum, yek değeri ile 
birlikte ve formatlı bir şekilde yapılması lazım yani bu ilişkinin ben alışılmışa uygun olmadığını, 
alışılmışın biraz ötesinde olduğunu düşündüğümü söylemiştim, Savcı Bey de bu şekilde oraya 
geçirmiş diye düşünüyorum efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Oturabilirsiniz.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER SÖZ ALDI: Başkanım... (??? Mikrofonu 

Konuşulmadığından Devamı Anlaşılamadı 01:23:43) 
MAHKEME BAŞKANI: Tabi tabi o yüzden çağırdık zaten. Bölüyoruz ama bir sıkıntı yok 

değil mi senin için?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim? 
MAHKEME BAŞKANI: Sorgunu bölüyoruz ama aydınlansın diye.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Hayır efendim ne münasebet, ben ikisini de 

gördüğüme çok memnun oldum, onu söyleyeyim efendim. 
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Şimdi efendim bir kere buradaki tanımlamalar, Ahmet 

İlhan Güler’in "bu normal ilişki değil" şeklindeki yorumu kişisel bir yorumdur. Mevzuatlara dayalı 
bir yorum değildir. Bizim yönetmeliğimizin amir hükmü koordinasyonu gerekli kılar. Biz 
koordinasyon yükümlülüğü altındayız. Akıl ve mantık da bunu gerekli kılar. Yani bir ilde güvenlik 
teşkilatları, istihbarat teşkilatları koordineli çalışmak zorundadır. Devlet memuriyetinin gereği 
budur. Şimdi ben sormak istiyorum, arzu ederse cevap verebilir;  Urfa İstihbarat Müdürlüğü 
döneminde kaç tane kaçakçılık operasyonu yapmıştır, kaç yurt dışından giren silah yakalama 
operasyonu yapmıştır, kaç tane sınırda, Türkiye'de sadece ve sadece Şanlıurfa’da sınırda uyuşturucu 
eroin imalatı yapılıyordu. İstihbarat Müdürlüğü döneminde kaç tane bu türden operasyon yapmıştır. 
Sıfır. Varsa anlatır. Koordinasyon gerektirir, Jandarma ile koordine kurmazsanız yapamazsınız ki 
bu operasyonu, MİT ile koordine kurmazsanız bu operasyonları yapamazsınız, o ilinizde terör alır 
başını gider, uyuşturucu alır başını gider, gitmiştir de. İstanbul'da da aynı şekilde. Ben burada 
anladım beyanlardan, yanlış anlamadıysam işte 2005’ten önce bir kopukluk varmış. Bu yanlış. 
Yasalara ve mevzuatlarımıza aykırı olan bu kopukluktur. Ahmet İlhan’ın kişisel yorumu 
değerlendirmesi değil, o yapamadığını anlatıyor, yapmadığını anlatıyor. Halbuki üzerimizdeki emir 
"koordine kuracaksınız" diyor, istihbarat koordinesiz olmaz ve bir sürü bizim istihbaratta 
koordinasyonu zorunlu kılan, çünkü aynı elemanı da çalıştırabilirsiniz, aynı bilgileri de alırsınız, 
mutlak surette kendi aranızda değerlendirmeniz lazım. İstihbarat koordinasyon mekanizmaları 
oluşmuş. Yani resmi anlamda paylaşım mekanizmaları İl Emniyet Komisyonlarının dışında, sırf bu 
amaçla ilgili olarak, şimdi burada açıkladı rütbeler arasında olmaz... Böyle bir şey yok. Alt düzeyde 
yapılan çalışmalar, bendeki KOM Büro Amiri Engin Kaloğlu. Halen de görevde o arkadaş yani hiç 
FETÖ soruşturmalarına falan adı karışmamış, bildiğim kadarıyla da görevde. Alt çalışmalarını 
yapmışlar benden izin alıyor, böyle bir talebi var koordinasyon var, ben de gerekli talimatı 
vermişim. O çalışmalar yürümüş, bir dünya sonuçları ortada. E şimdi şube müdürü gelmemiş, 
bilmem ne gelmemiş, bu arkadaş şubemize geliyor kendi muhatabı ile orada büro amiri düzeyinde 
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bizdeki büro amiri düzeyinde ilişki kuruyor bir de nezaketen bana ziyarete geliyor, ben şubeye 
gelmişim hani sizin de bilginiz tahtında olan işler bunlar. Bu usul değilse Allah aşkına nedir usul 
ya? Şimdi Erol Demirhan’a ben sordum, Savcı sormamış, sözde Erol Demirhan, Ahmet İlhan’a 
getirmiş tanıştırmaya  ve demiş ki Serdar, Ali Fuat’ın özel ilişkisidir. Ben diyor böyle bir şey 
demedim diyor, bizde böyle tabir olmaz zaten. Özel ilişkiden ne kast edilebilir ki? Ne demek özel 
ilişki? Aynı ilde görev yapmışız, müşterek operasyonlarımız var, ben dedim açık kaynaklara bile 
girerseniz bu söylediğim operasyonları görürsünüz. O dönem itibari ile Türkiye'nin en büyük 
operasyonlarıdır bunlar. Emsali yok bu operasyonların, Glock'u ilk biz yakaladık 5 parti mi 6 parti 
mi Glock yakalandı. Bir tane var uyuşturucu imalatı biz müşterek yakaladık, basın açıklaması da 
müşterek yapıldı Emniyet-Jandarma olarak. Örneği yok bu operasyonların. Bu çapta operasyonlar 
yapılmış kolay değil ki, aylarca, yılları geçen müşterek koordineli çalışmalar gerekli. Şimdi ben 
bunları yasaların gereği ve yönetmeliğin gereği olarak yapmışım sonuçları da ortada. Yani bunun 
nesi eleştiriliyor, nasıl bir bana suç isnadı vehmediliyor doğrusu anlamakta güçlük çekiyorum. Özel 
ilişki değil, mesleki ilişkidir bu, yükümlü olduğumuz ilişkidir, bir istihbaratçının yapması gereken 
yükümlülüklerdir bunlar.

MAHKEME BAŞKANI: Cemaatten kaynaklanan...
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Yok öyle bir şey.
MAHKEME BAŞKANI: O dönemki ismiyle, şimdi silahlı terör örgütü. Oradan 

kaynaklanan bir irtibat mıdır? İddia o yani.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER:  İma o ima o. Özel derken bu akla geliyor.
MAHKEME BAŞKANI: Yani FETÖ soruşturmalarının şüpheleri sanıkları hep bir arada. 

Sıkı fıkı ilişki içerisinde, iddia o şekilde, beyan o şekilde.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Beyan o şekilde ama altı dolmuyor bakın...
MAHKEME BAŞKANI: Soruyoruz biz de zaten.
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Erol Demirhan diyelim ki FETÖcü bugün, yani tutuklu 

zaten bir sürü soruşturmadan. E şimdi Urfa'da görevliydi beraber çalıştılar. İstanbul'a kendi saldı 
Erol Demirhan'ı ve dinlemelerin başına koydu TEKOP Büro Amiri yaptı. İstanbul'daki en önemli 
birimi TEKOP Büro Amirliği değil midir, bütün dinlemelerin başı. Niçin görevlendirmiş o zaman 
böyle bir Fethullahçı'yı? Yıllarca beraber çalışmışlar, tanıyamamış mı Erol'u? Ben kendisi 
üzerinden tanıdım. Ben Ahmet İlhan’ın dışında hiç, görevlendirdiği personelin dışında bir tane bile 
rütbeli adamla çalışmadım ben. Urfa'daki kadroyu da o şekillendirmişti, İstanbul'daki kadroyu da o 
şekillendirdi. Ben bir tane bile rütbeli almadım. Benim sonradan aldığım polis memurları bile 
Ahmet İlhan döneminde Ahmet İlhan döneminde seçilmiş polis memurları. Anlattım onları ben 
burada. Şimdi özel ilişki nasıl bir özel ilişki. İstanbul'a gelmiş Şammaz Demirtaş ile de tanışmış, 
başkanları ile de tanışmış.

MAHKEME BAŞKANI:Evet.  Mesleki ilişki...
SANIK ALİ FUAT YILMAZER: Ve Erol Demirhan da bunu doğrulamıyor yani ben böyle 

bir şey demedim diye de kendi beyanı var. Yani uzattım belki ama bunlar hem yasa ve 
mevzuatlarda karşılığı olmayan şeyler, mesleki yükümlülüklerimiz gereği yapmışızdır, sonuçları da 
ortadadır zaten. İstanbul'da yaptığım operasyonlar ortadadır. O yakalanmış plastik patlayıcılar 
ortadır. Ben diyorum benden önceki dönemde yok, canlı bomba yakalaması yok, plastik patlayıcı 
yakalaması yok, bizden sonra var. Bu koordinasyon kapsamında olan işler. Mesleki çalışmanın 
sonucu işlerim ortada benim, yaptığım işler ortada benim. Evet teşekkür ederim.

SANIK AHMET İLHAN GÜLER: (??? Mikrofonu Konuşulmadığından Devamı 
Anlaşılamadı 01:30:08) 

MAHKEME BAŞKANI: Gerek yok uzatmayalım. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Devam edeyim mi efendim?
MAHKEME BAŞKANI: Devam edecek misin bir şey söyleyecek misin bu konu hakkında?
KATILANLAR VEKİLİ AV. BAHRİ BAYRAM BELEN SÖZ ALDI: Ara verecek 

miyiz Sayın Başkan?
MAHKEME BAŞKANI: Ara vereceğiz.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Ben mi efendim, bu konularla ilgili mi?
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MAHKEME BAŞKANI: Hı hı. Kısaca bir iki cümle alalım ara verelim. Sonra devam 
ederiz.

 SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim şimdi ben İstanbul'da kaldım, İstanbul'da 
bahsettiğim az önce Vali Bey'den tutun koordinasyon toplantıları, terör toplantıları hep zaten bu 
insanlarla biz iç içe olduk, Urfa'da da bunun aynısı oldu. Yani ben zaten şaşkınlık içerisindeyim 
Fuat Bey'in söylediği gibi, bir de ben Ahmet İlhan Bey biliyor Nevruz'da birlikteyiz hep, bütün 
patlamalarda biz yan yana olduk bu insanlarla yani bundan daha doğal bir şey yok. Eğer sonra kısa 
keselim dediniz ara vereceğiniz için sonra devam edeyim müsaadenizle efendim onunla ilgili yani 
bir cemaatle alakası yok bu görev ilişkisi tamamen. 

MAHKEME BAŞKANI: Anladım. 2 buçukta başlarız. 2 buçuğa kadar ara.
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 13:27 itibariyle ara verildi. 
Sanık Ramazan Akyürek müdafii Av. İrem Danacıoğlu'nun mazeret dilekçesini UYAP 

sisteminden gönderdiği anlaşıldı. 
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 14:52 itibariyle devam olundu.
MAHKEME BAŞKANI: Dinliyoruz seni.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE SAVUNMASINDA: Herkese saygılar. Devam 

ediyorum efendim. Bu önceki bölümde konuşulan Erol Demirhan ile ilgili herhangi bir şey 
konuşmaya gerek var mı efendim sorunuz, bir şeyiniz var mı bununla ilgili?

MAHKEME BAŞKANI: Konuşacaksan konuş bir iki cümle. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim ben zaten aslında söylenen şeylere 

şaşırdım. Zaten ben söylüyorum, ilk önce Erol’u tanıdığım için Erol’un yanına gittim, o da müdür 
beye çıkarttı. Sonra Metin Canbay karşılığımda...

MAHKEME BAŞKANI: Mesleki tanışıklık diyorsun?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Ha bu, kesinlikle bu başka bir şey yok. Kaldı ki 

çok saygılı davranmışım emriniz var mı demişim. En az beş altı yaş büyük. Nezaket göstermişim. 
Efendim şimdi hepsi karşılığımdaki insanlar bunlar benim işimi yapan insanlar. Az önce arz ettim, 
ta Kocaeli'nden kaçırılan o feribotta da aynı şekilde yine Erol yanımdaydı. Devletin valisine kadar 
hepimiz hep birlikte aynı yerdeydik yani. Savcı Bey  bu telefon irtibatlarına dayanarak örgüt 
üyeliğini ortaya koyuyor demiş kendisi. Böyle bir tespit yapmış kendisine göre. Biz de anlatıyoruz, 
karşılığımızdaki insanlar bunlar diye. Benim açığa alınan emniyetçilerle HTS kaydım varmış. 
Bakarsanız efendim hepsi yine karşılığımdaki ya TEM Şubenin ya İstihbarat Şubenin insanlarıdır. 
Benim personelimin de vardır zaten. Yani hepsi bu şekildedir. Hani şaşıyorum zaten. Ben burada 
müsaade ederseniz bir şey arz etmek istiyorum; arkadaşlar hatırlayabilir İstihbarat Müdürünün kim 
olduğunu ama ben şu anda kim olduğunu hatırlamıyorum, Fuat Bey mi idi İlhan Bey mi idi 
hatırlamıyorum. Efendim şimdi bizim görüştüğümüz bir şahıs vardı, çok yetenekli bir çocuktu ve 
onun da irtibatlı olduğu çok tehlikeli ve üst seviyede birisi vardı örgüt mensubu. Bu bir dönem bir 
şey yapacak bir eylem yapacak şeklinde bir bilgimiz vardı bizim, onu takip ediyordu devamlı. Bir 
akşam ya beni aradı ya benim personelimi aradı, şimdi onu hatırlayamıyorum yalan olmasın, sonuç 
şu söylenen şey şu, "komutanım filanca kod şu anda çıktı üzerinde el bombası var" şimdi karakolun 
ismini söylemeyeceğim çünkü deşifre olur "şu karakola bomba atmaya gittiler komutanım yetişin" 
dedi. Benim ilk yaptığım şey şu efendim; daha ben kendi amirimi arayamadan Seyit Bey var 
efendim, görevde miymiş açıkta mıymış tam onu öğrenemedim halen, o da Metin’in amiri, onlarda 
biraz rütbeli personel fazla olduğu için ara kademeler de var onlar yani BÖF’ten Sorumlu Müdür 
Yardımcısı gibi. Direkt aradığım şey Seyit Abi. Dedim ki Seyit Bey bakın bir eleman var böyle bir 
mesele söyledi gözünüzü seveyim karakolu bilgilendirin arkadaşlarınız falan şehit olmasın dedim. 
Dememe kalmadı efendim zaten yakın mesafe idi telsizler ciyak ciyak ötmeye başladı, saldırı var 
karakolumuza diye. Vakadır bunların hepsi ve ben sonra eylem ikaz olduğu için sonradan kendi 
amirimi aradım söyledim mevzuyu. O zaman görüştüklerimin hiçbirisi terörist değildi efendim, 
teröristle mücadele eden insanlardı ben dahil.

MAHKEME BAŞKANI: Göreviniz tabi ya.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Buyurun efendim?
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MAHKEME BAŞKANI: Sıklıkla vurgu yapıyorsunuz da göreviniz, askerdiniz değil mi 
siz?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet de efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Askerin görevi de ülkenin bütünlüğünü korumak vesair.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE:  İşte iddianameden dolayı biz bunları cevap...
MAHKEME BAŞKANI: Sıklıkla buna vurgu yapılmasına gerek yok sizin göreviniz o 

zaten. Askerin görevi zaten...
SANIK MUHARREM DEMİRKALE:  Peki, anlaşıldıysa... Anladım efendim, sorun yok. 
MAHKEME BAŞKANI: Ülkeyi korumak iç ve dış tehditlere karşı.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Tamam efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Yani ben şimdi bitirdiğim dosyalarla alakalı övüneyim mi 

çıkayım şöyle dosya bitirdim, tamam anladık yani. Güzel yapmışsınız tamam. Siz iddialara cevap 
verin. 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Buradaki iddiamın sebebi şuydu; açığa alınan 
emniyetçilerle HTS kaydım varmış ona cevap vermiştim. Gizli bir amacım yoktur.  Yusuf  Bozca 
da işte astsubay arkadaşa abi dediğimi söylüyor. Böyle bir şey yok diyorum ben, böyle duymuş 
olabilir. Eğer ben subay olmasaydım, Yavuz Başçavuştan bahsediliyor, 84’lü efendim, 3-4 yaş 
benden büyüktür, ben eğer subay olmasaydım o benim komutanım olacaktı, ben subay oldum onun 
komutanı oldum, durum budur başka bir şey yok. Zaten bir sürü personelin ifadesi alınmış, herkese 
abiciğim dediğim belliymiş. Bu da benim istihbarat nosyonumdan kaynaklanıyor. 112. sayfada da 
keşif çalışması yapılmış 18 Ocak’ta diyor. Trabzon İstihbarat Şube sözde bana bunu bildirmiş, nasıl 
bildirmiş? Ben bunu bilmiyorum. Zaten yok böyle bir şey iddianamede. Sonra ifademde demişim ki 
9. paragrafta "Yavuz Karakaya, Bekir Yokuş emrim altında çalışıyorlar" demişim. Kendimden 
şüphelendim dün akşam ifademe baktım tekrar tam tersi ben emrim altında çalışmıyorlar demişim 
zaten ama bunu böyle yazmışlar. Personelimle telefon ilişkilerim sorun teşkil ediyor iddianameye 
göre. Benim geçmiş bütün döneme baksınlar binlerce görüşmem var kendi personelimle aynı 
şekilde. Aynı saatte, aynı bazlara bakılsın hiç fark eden bir şey yok. Bir de deniliyor ki Yavuz 
Karakaya ile Bekir Yokuş telefonlarını kapatmış başka iletişim cihazları kullanmışlar, öyle takip 
etmişler sözde Ogün'ü. Bunlar çok akıllılarmış efendim. Peki benim BÖF personelimin, bunların hiç 
mi aklı yokmuş telefonlarını kapatmamışlar, başka iletişim cihazı kullanmamışlar. Yani hiç mi 
tecrübeleri yokmuş bunların? Kaldı ki bunlar ASAF personeli. Ve daha önce de ifade ettim 
buradaki jandarma personelinin hiçbir tanesinde Bylock yok. Bu da çok ilginç olarak geliyor bana. 
Evet, söylediğiniz için diğer olayları geçiyorum. Şimdi...  HTS kayıtlarını araştırdım efendim, şimdi 
burada, sizde var herhalde değil mi efendim, bunlar size de vereyim çalışma notlarım ama bunlar. 

MAHKEME BAŞKANI: Var bizde dosyada, dosyada hepsi var siz anlatın.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Şimdi burada efendim eşimin HTS kaydı, 61 nolu 

telefonumu benim eşim kullanıyor efendim, yıllardır. Şimdi o gün 15 tane irtibatı var,  11’i Gülşen 
diye bir kız. Aynı okulda staj yapıyordu eşim o dönemde Ortaköy'de, baz istasyonları da zaten bunu 
teyit ediyor, o akşam da, akşamları yapılıyordu, akşam okuluna gidiyordu o dönem de, o stajdan 
sonra da o Gülşen ile aynı sınıfta olan bir kız çocuğu idi hatta zavallı bir kız idi, sahip de çıkıyordu 
eşim hani merhametinden dolayı. İki tane annesi ile görüşmüş iki tane benimle görüşmüş cinayet 
günü. Şimdi 18 Ocak’ta medyaya da veriliyor bu sır görüşmeler diye. Şimdi Savcı Bey'in eşi bu 
18:45’te efendim eşimi 124 saniye aramış. Muhtemelen eşim okulda olduğu için kısa kesmiş, öyle 
anlaşılıyor. Eşim 20:20’de muhtemelen okul çıkış saatidir ki 18 saniye çaldırmış bu da aramanın 
içine dahil 18 saniyede bir şey konuşma imkanı olmadığına göre de demek ki cevap vermemiş karşı 
yani ama "sır görüşme". Bu sefer 10 dakika sonra Savcı Bey'in eşi tekrar aramış ve 45 saniye 
görüşmüşler biz bilmiyoruz şu anda ne görüştükleri. Daha önce ifademde söyledim muhtemelen 
cumartesi günü bir etkinlik yapmış olabiliriz, iki veya üç sefer yapıldı, o da Yeşilköy havaalanının 
oradaki belediye tesislerinde çocukları götürdük dolaştırdık o deniz kenarında bu kadar. Onun 
haricinde benim bu insan ile ekstra bir ilişkim yok yani. Zaten diyorum Ergenekon’a yaklaştıktan 
itibaren ayrıldım bu adamdan, koptum yani. Şimdi polisler işte demin söylemiştim hani sen 
çaldırdın o mu çaldırdı falan diyor benim o gün de herhalde iki kez görüşmem varmış Savcı Bey ile 
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ben efendim onu göremedim eğer soru varsa cevaplayıvereyim ben esnada bunu, kaçta aramışım 
ben bilmiyorum şu anda. İddia böyle. Eğer soracaksanız veya söylerseniz saati ben cevap 
verebilirim. 18 Ocak’ta. 

KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCIOĞLU SÖZ ALDI: Bu HTS tespit ve 
değerlendirme tutanağının 55. sayfası.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Onu alamaz mıyız, bakabilir miyim efendim 
şuradan? 61 ama 61 eşimin zaten, 60 benim. Ha 60 ile aramışım ben, bunu demek istiyorum hani 
öyle dediler bana. Yani…

MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: 0505 238 64 61
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet o benim efendim.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Sizin değil mi?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: 61 eşimin. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Şimdi 2006’dakiler var onları geçiyorum. Olay 

gününden bir gün önce 18.01.2007 18:45, 20:20, 20:30.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Bu eşimin, o eşimin söylediğiniz efendim.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Bu bahsettiğim numara.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet 61.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Sonu 61’li.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet o eşimin.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Eşiniz mi yaptı bu görüşmeleri?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet bu eşim eşi ile görüşmüş. Benim 60 efendim 

telefonum.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: İşte 18 Ocak 2007 belirttiğim gibi 18:45, 20:20, 

20:30, 13:40, 13:46 daha sonra Şubat’ta tekrar devam ediyor görüşmeler. Şubat, Mart, Nisan. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yok efendim o zaten bende bu şekilde benim 

çalışmamda da ben kendi telefonumu arz etmek istiyorum. Eğer yoksa bana sorulduğu için 
Emniyette ben şey yapıyorum. Hani sen şifreleştin mi falan dedi adam oradaki. 

MAHKEME BAŞKANI: (??? Mikrofona konuşulmadığından Anlaşılamadı 11:34)
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: İddianamede de öyle geçiyor. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Üç tane görüşme var Başkanım. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Demek ki öyle bir şey de yokmuş.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN:. 60’ta 11. ayda yaptığı görüşmeler var 2006’nın 

18 Kasım’ında. 238 64 60 da sizin kullanımınızda değil mi?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet efendim evet.
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Onda da 18 Kasım 2006 tarihinde yapmış 

olduğunuz görüşmeler var. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: (??? Anlaşılamadı 12:05) ama işte burada geçiyor 

iki kere görüşmüş diyorlar bana. 
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Cinayetten 2 ay önce. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Demek yok böyle bir şey işte birçok şeyin 

olmadığı gibi yok. Arz ettim efendim, cumartesi günü de yani cinayetten bir gün sonra da efendim 
13:40’da 148 saniye eşim aramış, karşı taraftaki hanımefendi 6 dakika sonra 27 saniye aramışlar. 
Muhtemelen ya çarşı pazara çıktılar, tahmin ediyorum Merter gibi bir yere gitmiş olabilirler. Başka 
söyleyebileceğim bir şey yok bu konu ile ilgili. Benimkine geliyorum efendim. Şimdi ben (??? 
Anlaşılamadı 12:46) görüşmeler dosyada CD’yi açamadığım için 69 görüşmem var sanıyordum 
fakat bir yerde gördüm ki 100’ün üzerinde herhalde görüşmem var o gün ve bu yüzün üzerindeki 
görüşmemden 4 kişi konu ediliyor sadece. Böyle bir durum var. Herhalde en az 30’a yakın farklı 
kişi ile görüşmüşüm ben o gün zaten. Şimdi efendim arz ediyorum, cinayet işlenmeden önceki 
saatlerden bahsediyorum şimdi cinayet günü 19 Ocak. Şimdi bizde istihbaratta karşılaştırmalı analiz 
tekniği denen bir teknik vardır efendim. Eğer benim personelimle yaptığım görüşmeler bu analiz 
yapılmış olsaydı yani cuma günkü görüşmeden tutun cumartesi nasıldı, bir hafta öncesi nasıldı, bir 
ay öncesi nasıldı, bir sene sonrası nasıldı, aynı şeyi göreceksiniz efendim. Karşılaştırmalı analiz 
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tekniği ve kullandıkları I-2 programında bunu yapabilecek yeteneğe sahip emniyet ama 
yapmamışlar. Sayın Başkanım şimdi ben o gün hastaneye gitmişim. Hatta benim kendi abim, öz 
abimden bahsediyorum, herhalde İstanbul'daymış ki ya sen zaten diyor evdeydin diyor bu cinayet 
işlendiğinde sana haber vermişlerdi falan diyor, duymuştun sen gibi bir şey söyledi, çok önemli 
değil ama şimdi ben Balmumcu’ya gitmişim, Balmumcu’dan sinyal vermişim, zaten hastaneye çıkış 
diye benim kaydım var. Ben daha önce mahkemenizden de hani talep ediyorum bu şekilde 
söylemiştim de efendim o günkü kredi kartlarım veya ekstresi olursa ben eczaneden ilaç alıp 
almadığımı anlayacağım efendim. Ki almışımdır çünkü Abdullah Dinç'le zaten oraya gitmişiz eve 
geçmişim ben, muhtemelen ağır hasta idim o gün. HTS de doğruluyor zaten. Şimdi Aycan Yarbay 
beni 2:30’da aramış 2:24'te, 14:24’te aramış, 350 saniye görüşmüşüz efendim biz. Şimdi tabi bunu 
benim ne görüştüğümü hatırlamam mümkün değil. Personelimle çok rahat buralarda iletişim 
kuramadığımız için, ama şunu birisi hatırlattı bana şimdi işim ile ilgili görüşmüşümdür yani başka 
bir şey yok. Arkadaşlar şunu söyledi ama bu tarih şey 18 Ocak efendim, 28 Ocak’ta bu Mehmet 
Ağar’a bir eylem yapacaktı efendim örgüt. Ne yapacaktı, tam hatta benim evimin karşı bu 
Zincirlikuyu mezarlığında bunun rahmetli kızı var trafik kazasında ölmüştü, bunu tespit etmiş ve 
keşfini yaptılar. Hatta bizim Emreler bizzat gitti bunları fotoğraflarını çekti, burada yapılacaktı, 
Emniyete de yazıldı bunlar. Yanlış hatırlamıyorsam 2-3 kişiyi de yakaladık bununla ilgili ve biz 
bunu raporlaştırdığımız zaman bir şey olmuştu. Şimdi burada durum budur yani işle ilgili 
görüşmüşüzdür. 14:35’de Emre beni aramış efendim 215 saniye görüşmüş. 215 saniye de uzun bir 
süre, bir şeyler arz etmiştir çocuk bana. Şimdi devamlı çocuklar arkadaşlar zaten görüşme 
yapıyorlar, ben şimdi onların görüşmelerini inceleyemiyorum, muhtemelen 14:35’ten önce 
muhtemelen birileri ile görüşmüştür ki bilgi almıştır bana aktarıyordur amiri olarak. 14:35’ten siyah 
ile kapatılmış, ben bunları anlayamadım, MİTçiler olduğunu değerlendiriyorum, Emre beni aradıysa 
ben de doğal olarak Metin Canbay’ı veya MİT’ten arkadaşları aramış olabilirim, ama siyahları 
söylerseniz cevap da verebilirim efendim. Şimdi efendim cinayet sonrasına geliyorum. Bakarsanız 
cinayet öncesi zaten benim anladığım kadarıyla MİTçilerle, Emre ile ve Şube Müdürü ile bir 
görüşmem var benim zaten. Cinayet sonrası 15:22’de beni Erhan aramış MİT’ten. Erhan benim 
bölücü faaliyetler kapsamındaki Avrupa yakasına bakan bir arkadaş. Ben şahsen BÖF ile ilgili 
konuştuğumuz düşünüyorum. Fakat bundan iki dakika sonra yani 15.24’te Mehmet Ulutaş Yüzbaşı 
aramış. Kim Mehmet Yüzbaşı, ASOF Tim Komutanı. Yanlış ben bilmiyorsam o dönemde Çatalca 
İlçe Jandarma Komutanlığına vekalet ediyor olabilir, yani emin değilim yani ben ama vekalet 
ediyor olabilir o dönem ve muhtemelen de cinayeti söylemiş olabilir çok ilgilidir medyaya bilgili 
haber almış olabilir, "Ya bak kardeşim böyle bir şey oldu haberiniz var mı" falan demiş olabilir. 
Sonra ben 15:32’de Emre’yi aramışım 38 saniyede muhtemelen bir emir vermişim, ki 25 dakika 
sonra Emre tekrar bana geri dönmüş. Evet, 25 dakika sonra  tekrar bana Emre bana geri dönmüş. 
Ben de Emre’yi aradıktan sonra 15:34’de Metin Canbay’ı aramışım. Muhtemelen Erhan ile Emre ile 
görüştüğüm konuyu Metin ile de paylaştığımı düşünüyorum, ama bunun gerçekten Hrant Dink ile 
ilgili bir şey olup olmadığını gerçekten hatırlamıyorum, olsa söylerim yani. Ali Barış Sevindik de 
beni iki dakika sonra bakın 15:36’da 120 saniye aramış o da. Bununla cinayet meselesini de 
konuşmuş olabiliriz, BÖF meselesini de konuşmuş olabiliriz. Fakat ben Ali Barış Sevindik’in 
aramasından sonra efendim iletişime geçmeye başlamışım sağla solla, kimlerin bilgisi var diye. 
Yavuz’u aramışım 25 saniye ne konuşmuşuzdur hatırlamıyorum ben, bunu sormuş olabilirim, 
cinayetten haberi var mı yok mu demiş olabilirim bilmiyorum. Hemen 4 dakika sonra, çünkü arka 
arkaya aradığıma göre Adem Sarıgöl’ü aramışım 43 saniye görüşmüşüz. Adem Sarıgöl eserleri, 
ulusal eserler genelde, terörle ilgili eserler, şimdi ben hatırlamıyorum ne söylediğimi, 
değerlendirmesini sormuş olabilirim birey olarak, okuyan bir insan, bir değerlendirme sormuş 
olabilirim. Yoksa bir astlığım üstümlüğüm yok benim insanla zaten ilişiğimi kestim sonradan, hani 
doğal olarak doğal olarak kesildi, özel bir düşmanlığım da yok. Efendim ondan sonra da bakın iki 
dakika sonra tekrar da Ali Fuat Bey'i ben aradım gözüküyor 44 saniye, şimdi zaten bu 40 saniye 
kadar olan görüşmelerde bunun belli bir bölümü telefon çalımı, görüşmüş müyüzdür görüşmemiş 
miyizdir hatırlamıyorum, mesela Ali Fuat Yılmazer’le hatırlamıyorum görüştüğümü, onu 
hatırlamıyorum mesela. Kendisini şimdi bugün gördüm, ona da sordum "Ben de hatırlamıyorum 
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seninle görüştüğümü" diyor. Aramış da olabilirim çünkü o C uzmanı efendim, fikrini sormuş 
olabilirim. Çünkü birazdan arz edeceğim bakın Engin Kaloğlu’nu da aramışım, o da Fuat Bey'in 
yanında çalışmış C uzmanı bir arkadaş. Ha ben şu anda araştırıyorum bir şey var mevzu var 
araştırıyorum yani şimdi ve bana emir vermişlerdir. Bakınız efendim şimdi 16:27’de bizim Şube 
Müdürümüz Aycan Yarbay Ahmet İlhan Güler’i 16:27’de aramış efendim, 16:27’de. Bu tür 
olaylarda zaten Genel Komutanlık direkt bizi arıyoruz, Hareket Merkezi, ısrarlı bir şekilde Genel 
Komutana bilgi vereceğiz, flash flash geçiyor alttan yazı, şey yapacağız, doğal olanı da bu zaten, o 
da müdürü aramış, ya bir bilgi var mı diye sormuş, zaten ifadesini de biliyorsunuz söylüyor Aycan 
Yarbay. Ahmet İlhan Güler de herhalde söylüyor aradığını öyle hatırlıyorum. Dönmemiş Ahmet 
İlhan Güler, Aycan Yarbay da söylüyor aynısını. Bakın Aycan Yarbayım beni 12 dakika sonra 
aramış cevap gelmeyince, o da telaşın içerisine girmiş yani bir haber alma çabası içerisinde. 
Demiştir ki Muharrem şey yapın zaten emniyet ilişkilerim gizli değil ki onlar bize geliyorlar biz 
onlara gidiyor kendileri gidiyor. Ben dikkat ederseniz 16:39'dan iki dakika sonra kapatır kapatmaz 
telefonu Erol Demirhan’ı aramışım, 39 saniye de görüşüp görüşmediğimizi bilmiyoruz. Yani ki 
muhtemelen bence görüşemedik ki bir dakika sonra bu sefer Metin Canbay’ı aramışım aynı 
şubeden, tanıdıklarım bunlar benim. "Ya böyle bir mesele var, bir haberiniz var mı, takip var mı 
veya bir konu var mı" diye sormuşumdur yani, müdürler de aramış beni çünkü. Sonra efendim 
bakın Metin Canbay ile 134 saniye görüştükten sonra ben iki dakika sonra Aycan Yarbay'a tekmil 
vermişim, komutanım. Sonra da tekrar iki dakika sonra bakın efendim 16:47’de Ali Barış 
Sevindik’i aramışım, o da benim amirim, ilk önce şube müdürüne emri verdiği için onu aradım, 
sonra da kendisini bilgilendirdim yani. Ne dediyse onu söylemişimdir. Ondan sonra efendim saat 
19:24’te artık ne gelişme oldu haberleri izlemişimdir diye düşünüyorum o esnada Engin Kaloğlu’nu 
aramışım, bu esnada Aycan Yarbay benden bilgi istemiş olabilirim. Askeri hattan da görüşmüş 
olabilir yani şimdi hatırlamıyorum yani. Lojmandayım ben, iş yerinde askeri hattan da 
görüşmüşüzdür. Ben... Engin Kaloğlu efendim C Şubesinde çalışan uzman bir C’ci bu arkadaş. O 
zaman da işte bu arkadaş Konya İstihbaratta görevli. Şimdi halen görevde olan bir arkadaş. Ben 
aramışım bakın 230 saniye konuşmuşuz efendim, ben bunu hatırlıyorum mesela, değerlendirme 
yaptık biz onunla kendimize göre ama şimdi ne konuştuk onu çok çıkartamayacağım yani. Nasıl 
oldu nasıl oldu, niye öldürmüştür, kim öldürmüştür diye bir değerlendirme yapmışız araştırıyorum 
yani konuyu. Bakınız efendim Engin’den sonra tekrar 8 dakika sonra yine şube müdürümü 
aramışım. 19.38’de 125 saniye, muhtemelen Engin ile yaptığımız değerlendirmeyi konuşmuşuzdur 
yani. Akşam saatlerinde de personelin hepsi görevden döndüklerini, şunları bunları, beni aramış 
tahmin ediyorum 100’ün üzerinde görüşmem var ben sadece dediğim gibi 80-90 tanesini 
görebildim. Genel olarak konular bunlar efendim. 

MAHKEME BAŞKANI : Erdal Turna ile görüştün herhalde.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim evet, Erdal Turna da İstihbarat Grup'ta 

C’de, ASAF’ta Tim Komutanı efendim. Çünkü İstihbarat Grup'u da muhtemelen harekete 
geçirilmişlerdir İstihbarat Başkanı'nı da harekete geçirmişlerdir ne oldu diye, çünkü ciddi bir 
cinayet bu. Ha Ankara'dan araştırıyorlar, herkes tanıdığını arıyor işin doğrusu yani. Erdal Turna 
zaten arz ettim Bozova’dan tanıştığımız arkadaş efendim yani, beraber çalıştık onunla. Efendim 
şimdi son bölüm Hrant Dink cinayeti ile ilgili;  cinayetle ilgili bir değerlendirme yaptım gece yarısı 
Sincan'da, kalbime geldiği gibi yazdım, biraz şiir gibi gözüküyor şiir değil efendim bilginiz olsun, 
ama şiir gibi çıktı nedense anlamadım yani becerim de yok öyle bir becerim yok. Masumluğum 
anatomisi: Kan döküldü İstanbul'da yine bugün. Delik ayakkabısı ile yerde yatanda aşk varmış 
mayasında, insan denen adam da. Ermeniymiş, Malatyalıymış yani bizim Anadolu'danmış. Tanımaz 
idik ölmezden evvel çoklar gibi. Dokunamadığımız yürekler gibi. Ne yakınmış o eller aslında. 
Onunla götürdüler masumları da yanında. Kim vurmuş dediler. Bir çocuk… Allah Allah, arkasında 
kim ola? Aslında neymiş bu dava? Yitirdiğimiz neler var ki daha? Hani insan denen eşrefi mahluk, 
renkleri farklı dilleri, farklı, kulluk. Hani Yesevi sevelim sevilelim derdi. Bu çocuk düşmanlığı 
nereden öğrendi? Tanımadığı bir insana nefreti meşrulaştırıverdi katli. Affedersiniz Ermeni’ymiş, 
haa ölebilirmiş. -İtham ediyorum burada ben söylemiyorum bunu- Alkış tutarken bir kısım kirli 
eller, arşive bakıverdi temiz yürekler. Ermeni, bizim gibi konuşuyor dediler., sanki tanıdık gibi, 
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dediler. Ama o gitmişti, kim vurmuş dediler. Ara, ara ki bulasın. Bu kafa ile daha çok ararsın. 
Arasına masumları katarsın, yine çok arasın. Rakel, Orhan çok üzgünüm ama daha çok yanarsın. 
Bilmezsiniz ama ben o gün tanıdım onu. Gerçekten de bize benziyordu. Tamam da kim vurdu onu? 
Vallahi bilmiyorum, billahi bilmiyorum. Ergenekon işledi denmişti bu cinayete geçmişte, öyle bir 
örgüt yokmuş şimdi de. Başbakan sapına kadar var diyor. Hukuk yok diyor. Şimdi FETÖ işlemiş bu 
cinayeti, Savcı Bey  öyle diyor. Bu cinayet atılan ilk kurşun imiş örgütün tarihinde. Ne çabuk el 
değiştirirmiş örgütler bu ülkede. Bazı failler dün ETÖ'de bugün FETÖ’de. İddia makamı ne diyecek 
ötede? Ben masumum Hakim Bey. Bakıyorsun failler birbirini tanımıyor. Arkasında sürü ile kurum 
çıkıyor. Aklım ikna olmuyor. Her yerde iz bırakmış seçilmiş istihbaratçılar. Hiç iş bilmezler imiş, 
geneli de saf hem de ahmak imiş. Hepsi de FETÖ üyesiymiş. Bu örgüt öyle bir örgüt imiş ki 
sağcısını solcusunu, Alevisini Sunnisini, dostunu ve düşmanını barındırırmış. Dün kayığına binenler 
ise inmişler bugün de. Ben masumum Hakim Bey. Biz bu işi çözmeye çalışırken hasta hasta, telefon 
ederken bir koşturmaca oluvermiş örgüt üyeliğine delil, haberimiz olmamış. Ben masumum Hakim 
Bey. Zekeriya Öz Savcı diyen de, dün heykelini diken de, zırhlı Mercedes veren de, makam tahsis 
eden de ben değilim Hakim Bey. Tanıdığım polisler vardı, hepsi devlet adamıydı, hepsi benim gibi 
insandı, ben görmedim aralarında çakal, görüşemezmişim Hakim Bey. Her ne kadar kanunda böyle 
bir suç yok ise de aslında rütbem yetmez imiş. Savcı Bey öyle diyor. Ben ilk silah kullandığımda 
astsubay çavuştum daha. Dağda, taşta vatana el uzatan da, bana sıkanda ben de sıktım zamanında. 
Bana rütbe soran da hiç olmadı Hakim Bey. Bu ülkede öteden beri değişir değerler geri geri. 
Bakarsın bugün kahraman yarın hain. Bakarsın bugün hain yarın kahraman. Siz de bilirsiniz bunu 
çoktur misali. İş adamı Reza Zarrab da, önüne yatan da, adam sanan da, cari açığı kapatan da, 
bahşişi önden basan da, hayır sever iş adamı da, satılık adam olmuş Hakim Bey.

MAHKEME BAŞKANI: Reza Zarrab....
 SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim var devam ediyorum müsaade edersiniz. 

Bitiyor zaten iki üç sayfam kaldı...
MAHKEME BAŞKANI:  (??? Mikrofona konuşulmadığından Anlaşılamadı 26:57)
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim buyurun.
MAHKEME BAŞKANI: Sen hem FETÖ üyeliğini kabul etmiyorsun...
SANIK MUHARREM DEMİRKALE:  Etmiyorum efendim. 
MAHKEME BAŞKANI: Hem de burada örgütü  (??? Anlaşılamadı 27:04) çabası içerisine 

giriyorsun. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE:  Hayır efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Yok önceden kayığına binenler inenler, yok Reza Zarrab abudik 

gubidik... Neyin mücadelesini veriyorsun sen? FETÖ Silahlı Terör Örgütünün varlığını kabul 
etmiyor musun?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Kabul ediyorum. Ben kendi savunmamı 
yapıyorum efendim.

MAHKEME BAŞKANI: Dosyamızla Reza Zarrab’ın ne alakası var sen kimin ağzıyla 
konuşuyorsun? 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim. Buyurun efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Kimin ağzı ile konuşuyorsun?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Kendi ağzımla konuşuyorum efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Hrant Dink dosyası ile Reza Zarrab dosyasının ne alakası var?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim dün işte netice itibari ile örgüt demeyen 

insanlar bugün örgüt diyor, ben bu tezatı ortaya koymaya çalışıyorum ve samimi bir şekilde.
MAHKEME BAŞKANI: Size isnat olunanlarla alakalı cevap verin.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Peki, peki efendim oldu. Geçiyorum ben bunu. 

Başka da bir şey söylemiyorum. Biz masumuz Hakim Bey. Hrant ile ilgili, bu cinayet ile ilgili 
söyleyeceklerim bundan ibaret. 

MAHKEME BAŞKANI:  Müdafii kim? Sanık müdafinden soruldu.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim başka söyleyeceklerim de vardı, benim 

ama...

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 



T.C. İSTANBUL 14. AĞIR CEZA MAHKEMESİ Duruşma Tar: 13/03/2018 Dosya No : 2016/32 Esas

 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

  
 
 
 
 
 

 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

 

 
 

 

 

 

 
 

 

MAHKEME BAŞKANI:  Bitti mi sorgunuz, devam ediyor mu?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yok yani Hrant ile bölüm bitti 2 ve 3. bölümler 

var...
MAHKEME BAŞKANI:  Tamam devam et. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Onları uzun tutmayacağım zaten kısa keseceğim 

ben. Hrant Dink ile ilgili bölüm bitti. Şimdi ben kısaca şeyi bahsedeceğim efendim;  normalde çok... 
Zaten siz de hani konuşturmayacağınızı da anladım ama şunu demek istiyorum: Çok ciddi 
meseleleri ben burada söylemeyi düşünüyordum, gerek olmadığını anladım. Şimdi benim hakkım 
çok fazla bir şekilde haberler çıktı. Haberler çıkmasının maksadı bir kısım insanların ayağına 
basmamdan kaynaklanıyor, hasımlıklarından kaynaklanıyor, bunu özellikle belirtmek isterim. 
Sadece çıkan birkaç tane basit, basit diyeceğim, bazı evraklar var ki cezaevinde de gazete 
kupürlerine el koydular zaten. Efendim Akşam Gazetesinde 15 Ağustos’ta "Suikast ödülü jandarma 
imamlığı" diye manşetten verdiler bu haberi. Evet, mahkemeniz için önemli olmayabilir diyorum, 
Savcı Bey  için önemi varmış, benim için de önemi var, neden önemi var; çünkü üç tane evladım 
var, özellikle kız çocuğumun kalp kapakçığı çöktü, 19 yaşında 19 tansiyona vurdu, bunun sebepleri 
bunlar. Şimdi burada sorun şu: Ben bu haberleri aldığımda İstanbul'daki bir kısım gazetecilerde bu 
iddianamenin hepsi vardı. Ben daha Sincan'dan yeni gelirken hakkımda dinleme kararı olduğunu 
öğrenmiş iken bu arkadaş dedi ki "Sizi dinlemişler bir suç unsuru bulamamışlar komutanım" falan 
diye bana söyledi bunları. Yani böyle bir teşkilat. Şimdi şunu söylüyor, Dink’in katledildiği gün 
Ogün Samsat’ı takip eden FETÖcü Jandarma Timinin koordinatörü Yüzbaşı Muharrem Demirkale 
hem örgütte hem TSK’da hızla yükselmiş. Herkes bilir ki silahlı kuvvetlerde nasıl yükselineceği 
bellidir, herhalde en sağlam kurumlardan birisi budur. Burada da alt taraftan da bir tane koymuş 
zaten demiş daha önceden yine Akşam yapmıştı bu haberi, Akşam, Muharrem Demirkale’nin ve 
timinin suikasttaki rolünü zaten manşetlerden taşımıştı dedi. Siz de biliyorsunuz ki bizler onlar 
değiliz. Peki neden yapıyorlar bu haberleri? Bunları hep kısa geçiyorum. 15 Temmuz başarısız 
darbe kalkışmasına giden süreçte atılı ilk kurşun olduğunu Savcı Bey  iddia ediyor. Ben de bir 
istihbaratçı diyorum ki bir cinayete ihtiyaç yoktur, darbe yapılacaksa darbe yapılabilirdi. Şimdi 
burada Sayın Hakan Bey'in ve heyetin herhalde bir kısım değerlendirmeleri var, özellikle belli bir 
kısmına gerçekten katılıyorum. O da bu işle suçlanan bütün insanlar dinlendikten  sonra bir 
değerlendirme yapmayı daha doğru görüyoruz diyor. Çünkü olayı görmüşler ve anlamışlar. Evet, bu 
haberleri yapanlardan bir tanesi de Nazif Karaman’dır, devamlı çıkar aynı şekilde. Dediğim gibi 
bunlardan bazılarını ben savcının yanında görmüştüm. Burada şimdi Yusuf Bozca bazı ifadeler 
vermişti. Mesela diyor ki bu haberler çıkmış buraya, diyor ki ifadeden alınmış; "Muharrem 
Demirkale’nin yanında sabit bir şoförü yoktur, bir sürü personelle göreve çıkar" diye isimler 
vermiş, bu ne demek, benim gizli saklı bir işim yok demek yani, ben bir tane has adamımı alıq 
yanıma sağa sola öyle dolaşmıyorum yani demektir bu. Herkesle her yere göreve gidiyorum 
demektir. MİT personeli ile Emniyet İstihbarat ve Terörcülerle görüşürdü diyor falan. Mafya ile 
görüşecek halim yoktu. Yine her şeyi yanlış teşhis etmiş. Beni yanıma gelen şahsı yanlış teşhis 
ediyor, Emre'yi yanlış teşhis ediyor, Hacı'yı yanlış teşhis ediyor. E neyi doğru teşhis edecek? Nasıl 
bir şey, zaten dün arkadaşlar söyledi. En canımı yakan görüntü de bu. Yani en canımı yakan 
görüntü budur.  Hrant’ın yanında fotoğrafımı koymuşlar, kelime bulamıyorum şu anda ben buna 
söyleyecek. Tabi hesaplaşacağız, en adaletli şekilde bunlarla görüşeceğiz. Adem Sarıgöl ile de 93 
tane sır telefon görüşmesi var. Söylemiştim, bunlar sır görüşme değillerdir. Sır görüşme olsaydı ben 
iz bırakmazdım, bu kadar tecrübeli olduğuma inanıyorum. Astına abi diyen Şube Müdürü meselesi 
var, bu da gazeteye çıktı siz de sordunuz. Az önce arz ettim zaten. Zaten iki kişiden başka kimse de 
bunu söylemiyor. "Suikast Terfisi" bu çok ilginçti, Özkan Tamirak yapmış bunu efendim. Diyor ki, 
hızla terfi alarak  -nasıl alıyorsam bu terfi hızla terfi alarak- personel seçen bölüm komutanlığına 
gelmişim ben istihbaratta. Böyle bir bölüm yok. Böyle bir birim yok. "Muharrem Demirkale paralel 
yapının altın çocuklarından. Astsubaylıktan subaylığa geçirildi" Şu kelime iğrenç; "Dink cinayetini 
başarıyla tamamlayınca da 2008’de İstanbul'dan Ankara'ya tayini çıkarıldı" diyor. Bakın haber bu 
şekilde veriliyor. Ben 2012'de Hakkari'ye tayinim çıktı ve Ankara'ya çıkınca da Jandarma Komutan 
imamlığına atanmış. Bugün bu FETÖ Örgütünün netice itibariyle yapılanmasına baktığımızda 
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bunlar imamların ne şekilde olduğu çok aşikardır, takdir edersiniz. Evet, böyle bir birimde görev 
yapmadığımı söyledim zaten. Darbede de emrimdeki askerlerle şey yapmışım, savaşmışım ben. 
Benim askerim falan yok, tek başına bir insandım ben. Efendim mahkemeniz bu görüntüleri 
anladığım kadarıyla görmüş, vaziyete muttali olduktan sonra  savcılığı bilgilendirmiş. Savcılık da 
başta işti bir kısım kanallar olmak üzere Murat Çiçek, Emrullah Erdinç, Selahattin Günday falan 
olmak üzere bunlarla ilgili ifadelerini almışlar.  İfadeleri zaten komik. Mesela Emre değilken Emre 
olduğunu söylüyor, benim ismimi aynı şekilde geçiriyor. Selahattin Günday zaten hatırladığım 
kadarıyla bizim İstanbul İl Jandarmaya zamanında gelirdi ben orada iken, buna da bir kısım haber 
kırıntıları falan verilir, yaptığımız operasyonları haber falan yaptırtılan bir adam bu. Kötü birisi 
olmayabilir. Birisiyle akraba, ben Hüseyin Kurtoğlu diye hatırlıyorum ama yanlış olabilir ama 
bizim askerilerden birisiyle akrabalığı vardı bunun. Şimdi Nedim Şener, benim belalım, şimdi 
burada çok büyük haksızlık yaptı Nedim Şener. En çok üzüldüğüm nokta şu; kendisini en namuslu 
gazeteci olarak görüyor. Ama bakıyorsunuz ki, evet bir kısım söylediklerini diyor ki iddianameye 
dayandırıyor. Onu söylediği için o mazur görülebilir ama daha devam ediyor. Diyor ki şimdi bir 
gün Ahu Hanım'ın programı var efendim CNN'de, sarışın bir bayan, biz de çok severiz. Hatta bizim 
orada da Ahu Bacı diye lakabı var böyle. Çünkü ciddi bir bayan, programı da yönetmesi falan 
hoşumuza gidiyor. Diyor ki Nedim Şener; Ahu Hanım diyor bu diyor Ogün’ü takip eden İstanbul 
Jandarma ekibi var ya diyor, evet diyor, onlar var ya diyor o gün o cinayeti hep işlediler diyor tam 
tetiği çekinceye kadar diyor -kadının yüzü bembeyaz oldu zavallının- ondan sonra cinayet 
işlendikten sonra takibe devam ettiler ve gittiler diyor şey yaptılar şarjörünü temizlediler, silahını 
temizlediler ve mermi takviyesi yaptılar diyor ve bunu İstanbul Jandarmanın yaptığını 
düşünüyorum ben diyor. Haysiyet (35.33 Anlaşılmadı ???) ve müfteri. Burada diğer şeylere gerek 
yok, ben anladım, bunlara çok gerek yok.  Selahattin şimdi, Emrullah Erdinç’in zaten ifadesi var, ki 
kaldı ki bir gazetecinin ifadesi, zaten ifade vermeye bile gelmemiş. Buraya savcılığa yazmışlar. 
Adamı çağırıyorlar çağırıyorlar gelmiyor, kanallardan bir tanesi.  Emrullah Erdinç zaten rezilliği 
meydanda, ilgili avukat da galiba müdahalede bulunmuş. Kardeşim sen... (00.36.00 Anlaşılmadı 
???) benim müvekkilime böyle böyle söylüyorsun diyor. Selahattin Günday'ın ifadelerinde... Ben 
Engin Dinç’i falan tanımam ama polis sorgusunda bu videoları sorduğumda bu arkadaşlar bana, biz 
de olan görüntüler değil dedi bunlar. Bu görüntüler dedi Ankara’dan sızdırıldı dedi. Ben de öyle 
olduğunu değerlendiriyorum. Benim zaten hasımlarım dediğim adamlar da bunlar ile aynı tayfadan 
ve yazılarına bakıyorum Selahattin Günday’ın, dediğim gibi ben tanımam Engin Dinç’i, Engin 
Dinç’i koruyan formatta yazılar yazmış ve ısrar ile ismimi geçiriyor bu cinayette benim. Evet, 
gazetecilerin isimlerini az çok söyledim. Hani fazla teferruata da gerek yok. Artık şunları da kısa 
geçeceğim efendim. Şimdi husumete neden olan benim faaliyetlerim oldu burada. Bunun da artık şu 
anda artık bir faydası olmadığına inanıyorum, yararı da olmayacağı kanaatindeyim. Çok ciddi 
meselelerdi bunlar; rüşvet operasyonları, yolsuzluk operasyonları, ben bu dönemde bir kısım 
faaliyetleri icra ettim, birçok personelin defterini tabiri caizse dürdüm. Bundan dolayı hedef 
olduğum düşünüyorum. Başımdaki Alay Komutanları da var bunların içerisinde, ilgili Şube 
Müdürleri de var. Bunları da geçiyorum. Önemi olmadığına inandığım için artık. Sayın Başkanım 
şimdi bu şöyle bir mesele oldu; bu haberler çıkınca dedim ya birkaç kişi aramıştı beni güvendiğim 
arkadaşlardı, gazeteciydi bunlar, dedi ki komutanım bu kadar haber çıkıyor dedi, sizi Genel 
Komutanlıktan kimse dedi çağırmıyor mu dedi. O zaman benim bir, pimpiriklendim ben jeton 
düştü. Ha dedim bunlar demek dedim bu haberler ile bizi ekstradan şey yapmak istiyorlar, taciz 
etmek istiyorlar diye düşündüm. Ben anladım yani mevzuyu. Sonra ben bir bilgi notu hazırladım bu 
konuları içeren ve size şu anda anlatmadığım bütün bu (??? Anlaşılamadı 37:48) olan isimler dahil 
olmak üzere askeri şahıslardır bunların bir çoğu da, bir kısmı atılmıştır, yani çok kalleşçe işler 
yapmışlardır. Makam için birçok şeyi yapmış insanlar bunlar. Evet. Sonra ben efendim bilgi notumu 
hazırladıktan sonra 3 tane albay, 1 tane tuğgeneral, 2 tane korgenerali geçtikten sonra Jandarma 
Genel Komutanımıza arza çıktım. Dedim Sayın Komutanım bu dedim meselelerin bütün kaynağı 
şu albaylar şu yarbaylar şu subaylardan kaynaklanmaktadır, haberleri bunlar yaptırıyorlar. Siz de 
bence bunu biliyorsunuz ve dedim ki sebebine de gelince komutanım dedim bunlar bunlar ve şu 
insanlar ile irtibatlı. Bilginiz olsun dedim... Dedim ya, açmayacağım bazı şeyleri. Şimdi FETÖ 
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kriterleri diye bir şey çıktı efendim. Sağolsun canım eşim yani avukatımız olmadığı için onlar böyle 
âmâ usulu ile, körebe usulü ile bir şeyler bulup bulup getiriyorlar, işte böyle bir kriterler bir şey 
varmış, benim zaten böyle bir şey kriterler şeyim yokmuş herhalde irtibatım yokmuş, zaten yok. 
Saçma gelmişti bana. Şimdi şunu söylemek istiyorum ben; benim sülalemde yok zaten cemaat ile 
alakalı bir şahıs. Dershane meselesine gelmek istiyorum, ben kendim dershaneye gitmediğim gibi 
iki tane büyük çocuğum var biri üniversiteyi bitirdi birisi şimdi üniversitede, sadece kızı kısa bir 
süre dershaneye göndermek zorunda kaldım, o da bu cemaatin dershaneleri falan değil zaten. Çünkü 
ben felsefe olarak zaten dershaneye karşı bir insanım. Devlet var, Eğitim Bakanlığı var, 
okutuyorsunuz çocuklarınızı, bir de dershaneye gönderiyorsunuz ama dil kursuna gönderdim çünkü 
hep idealim yurt dışına göndermekti. Bank Asya meselesi var. Benim zaten hiç param olmadı, 
param olsa da Atatürk’ün kurduğu bankaya yatırırdım, umurumda bile değil onu da söyleyeyim. 
Ama ben şöyle bakıyorum benim dini hassasiyetim olsaydı o finans kurulumlarından bir tanesine 
yatırabilirdim, bir kısım insanlar da böyle yatırmış. Ama başkasına göre şu anda suç. Bakın efendim 
beni şimdi Altın Çocuk ve Jandarma İmamı yapıyorlar ya benim, yazarsanız bunları eğer merak 
ediyorsa mahkeme bunları (???  Anlaşılamadı 40:02), benim oğlum Kuleli sınavına girdi, bu çocuk 
kendi imkanları ile çalıştı 70 baraj puan, 73 puan aldı bu çocuk, ondan sonra da bu çocuğu 
mülakatta elediler, yazarsanız göreceksiniz. Ben imam olmuşum, altın çocuk olmuşum, ben kendi 
çocuğumu askeri okula sokamadım yani. İtiraz bile yaptırmadım zaten olmasını istemiyordum 
çünkü sadece oğlumun annesi istiyordu ben karşıydım zaten, şimdi de dua ediyor bana. Bylock 
meselesini konuşmaya bile gerek yok, benim açımdan. Efendim şimdi bir de burada bu dosyada 
delil olarak şu gözüküyor; darbeciyim, şimdi burada idi evrak bulamıyorum 3,5 satır var, 3,5 satırın 
2 satırında şu yazıyor; nöbetçi olmadığı halde Jandarma Genel Komutanlığına gelerek 
-okuyacaktım bulamıyorum- şey eğitim kıyafeti giydiği ve silah aldığı meselesinden dolayı beni 
darbecilerin safına koyuyor, suç işlemiştir diyor, zaten bütün iddianame herkese böyle toptan bir 
yaklaşım var. Efendim ben o gece İstihbarat Başkanlığına çağrıldığım için gittim Sayın Başkanım. 
İstihbarat Başkanlığına gittim, kendi amirim şu anda benim darbeden konseyde, Metin Albayım 
daha önce bir yanlış ifadede bulundu İstihbarat Okulunun hepsi şeye katıldı diye, yanlış bilgi yani 
burada da konuştuk onunla, böyle bir şey yok. Mesela katılan dedimiz şu Mehmet Özdemir Albay 
diye bir albayım var, benim de çok sevdiğim İzmirli, Elazığlı kendisi eşi İzmirli, bu insan izinde 
kampta efendim, kampta, bu insanı Adıyaman sıkıyönetim komutanı, malum meşhur bir çizelge var 
kimin yaptığı belli olmayan, o çizelgede sıkıyönetim komutanı olduğu için var. Bir tane daha bir 
tane albay arkadaş var, sevmediğim bir adam, onu da ya Samsun ya Ordu Alay Komutanı gibi 
geçtikleri için, o da izinde o da kampta Didim’de ve ne yaptığını bilmiyorum o esnada, Didim’de 
kampta yani. Şimdi bizim o gece karargaha girdik -çok kısa anlatacağım- irademiz sakatlandı 
efendim, bunu bütün içtenliğimle söylüyorum, zaten bu dava şu anda yürüyor. Bu dava şu anda öyle 
bir kitlendi ki şu anda şeylerin arasında top döndürülüyor, deniyor ki Mahkeme Başkanı, oradaki 
insanlar "Sen ateş edeni gördün mü, sen ateş edeni gördün mü?" Bu arada birkaç tane itirafçı var bir 
kısım personel tahliye. Şimdi tankçı çocuk var, ZMA’cı çocuk var şoför diyor ki annesi aramış, 
"Oğlum demiş darbe yapıyorsunuz" demiş. "Efendim anne" demiş, "Darbe yapıyorsunuz" demiş. 
Anne demiş ne alakası var darbe yapsak demiş -bizim saray ile mesafemiz elli metre yüz metre 
efendim- darbe yapsam demiş biz arkada oluruz, biz Jandarma Genel Komutanlığını korumaya 
geldik demiş. Başka ilginç bir şey daha var Jandarma Genel Komutanlığında bir tane paşa yok. Üç 
dört tane albay var, dört beş tane yarbay var, altındaki rütbeliler var, astsubaydan uzman çavuşa 
kadar. Çok ilginç bir şey yani. Kıstırıldık biz burada resmen yani ve şunu özellikle söylemek 
istiyorum ki hakikaten bu kadar ağır tecrit altındayız ki biz şu anda cezaevlerinde, bu kadar insanın 
organize olması mümkün değil, %90'nı insanların terör saldırısı ile (??? Anlaşılamadı 43:07) 
çekilmiş, %90'ı. Ve şunu da söylemek isterim ki bu alçak girişimi planlayanlar o gece anladığımız 
kadarıyla şimdi on binlerce insanın ölmesini hedeflemiş. Çok şükür ki böyle şeyler olmadı, bir can 
ölse de zaten problemli ama biz oradaki mahkemede de bunu söylüyoruz Jandarma Genel 
Komutanlığı 250 tane adam var, bakınız efendim, Allah rahmet eylesin, on tane vatandaşımız şehit 
olmuş, 7 tane yaralı var orada ve bunları kimin vurduğu belli değil. Müştekiler var orada 
vatandaşlar, böyle aklı başında insanlar var, bir de arka tarafta böyle şey tipler var, o Ahmet Kansız 
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Bey mesela diyor "Evet bizi yaralayanların hepsi... Kobra vurdu bizi" diyor. Yani Genel 
Komutanlıktan gelen bir ateşle biz vurulmadık zaten diyor. Bunu çok net olarak söylüyor. ZMA 
var, tank var, bunların hiçbirisi ateş etmedi zaten, uçak savarları var adamların falan. Böyle bir 
durum var. Ama içerideki personelin aslında ateş etmeme kararlılığı aslında şeyi kurtardı, bu ortamı 
kurtardı aslında, bu tuzağı boşa çıkarttı. Şöyle bir mesele daha var; bir ifade var efendim bizim 
deliller dosyasında, şahıs diyor ki; şu ceset diyor benim abim olan şuna aittir diyor, bunu da diyor 
Jandarma Genel Komutanlığı karşısında kalabalık grubun içindeydik diyor, grubun içerisinden sivil 
birisi ateş ederek vurdu diyor. Kendi abisi için verdiği ifade. Biz de o gün diyoruz ki zaten bu Genel 
Kurmay'da da göründü Jandarma Genel Komutanlığından da görüldü, İŞİD benzeri sakallı bir sürü 
adam vardı. Şu anda şey ispatlı polislerin emniyetin önünde halka silah dağıttığı ispatlı, bunu da 
söyleyeyim, çok net her şey. Başka bir şey daha var onu da söyleyeyim... Hah şuradaymış aslında. 
Tanklara bakıyorsunuz o gece... Neyse bizim konumuz değil ama ağırlıklı olarak vatandaşı 
ezmemek için genelde fren yapıyor herkes. İfadeler var, ateş etmek zorunda kalanlar için de diyor 
ki ve bunun itirafçı olanlar var tahliye olan personel var bizim diyor ki biz arkadan bir kısım sesler 
duyduk, havaya ateş edin uyarı ateşi edin vatandaş yaklaşmasın. Çok zorda kalırsanız ayağına ateş 
edin diye talimat var yani kalkıp hedef belirtmeksizin ateş edin diye bir şey yok. Asıl sorun şu 
efendim, bunu en büyük yemin ederek söylüyorum; Emniyet bizi mahvetti. Garazlı o kadar bir ateş 
etti ki hiçbir anons biz görmedik orada, buna bütün personel aynı şekilde şahit yani. Shortlandlarla 
ve keskin nişancılarla bir sürü arkadaşımızı vurdular bizim. 

 Evet, şimdi değerlendirmeye de gerek yok, herkes zaten kendine göre değerlendiriyor bu 
meseleyi. Ben sadece önemli bir şey söylemek istiyorum, bunu bir borç bildiğim için:  Efendim 
şimdi bu bizim doktrin olarak yeni nesil harp ve hybrid savaşı deniliyor buna, bir doktrin var 
efendim. Bu özellikle 2013’ten itibaren Rusya Genelkurmay Başkanı çıktı canlı yayında 
televizyonlarda, hele ki Rusya’nın bundan sonraki doktrini budur dedi. Bu doktrin ne efendim? Bu 
doktrin özellikle NATO üyesi ülkelere karşı kullanılması öngörülüyor. İki; stratejik bir hedefin 
olması gerekiyor. Üç; hedef ülkenin silahlı kuvvetlerinin karar alma mekanizmaları ile kritik 
kabiliyetlerinin felce uğratılması hedefleniyor. Dört; cephe gerisinde asimetrik bir hamle sonucu 
farklı etnik, dil, politik ve düşünce grupları arasında çatışma başlatılması ve benzeri gibi hususları 
içeriyor bu doktrin. Yani sonuç olarak muhasım ülke silahlı gücünü kullanma ihtiyacı doğduğunda 
bir de bakıyor ki hareket edecek bir gücü kalmamış. Dolayısı ile ben çok büyük bir ülkenin hani 
kumpasa getirildiğini inanıyorum. Ateş çemberinden geçiyoruz. Allah gerçekten herkesin 
yardımcısı olsun. Ama şöyle de demek isterim ki bu ülkede maalesef insanlar kendi başbakanını 
astı. Daha yakında başbakanını istifa ettirdiler. Ergenekon şu anda kumpas deniliyor, Balyoz şu 
anda kumpas, askeri casusluk kumpas, her şey kumpas şu anda biliyorsunuz. 15 Temmuz gerçek 
mi? Şeyi buldum iddianameyi efendim, iddianamede dediğim gibi üç buçuk satır. "Şüphelinin olay 
tarihinde nöbetçi olmadığı, şüphelinin sivil kıyafetle karargaha geldiği, devamında kamuflajını 
giydiği..." Doğrudur altında da spor ayakkabım var ilginçtir yani. Çünkü onlar kirli çamaşırımdı. 
"Şüphelinin silahlı şekilde karargahta bir (??? Anlaşılamadı 47:43) bulunduğu..." Doğrudur ateşten 
kaçmak için içeri saklandım. "Sonuç itibari ile yukarıda belirten deliller, tüm dosya muhteviyatı 
(??? Anlaşılamadı 47:49)  şüphelinin atılı suçları işlediği anlaşılmıştır." Toptancı bir yaklaşımla. 
Bütün davalarda böyle. Şimdi burada şöyle bir sorun var, ileride çok büyük problemlere sebebiyet 
verecek, bize çok ağır işkence yapıldı, şahsıma ve toplu olarak. Aslında bize işkence yapıncaya 
kadar bizim el svaplarımızı alsalardı, en basit suçlarda bile biz yapıyoruz, bir molotof bile atıldığı 
takdirde biz jandarmada insanın svapı alıyoruz, el svapı alınsaydı şu anda mahkemede top 
çevrilmezdi, kim kime ateş etti diye sorulmazdı. Başka ilginç bir şey söyleyeceğim size, şu anda 
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ölen şahısların vatandaşlarımızın otopsisi yapılmamış. Hangi silahla vuruldu, hangi mermi ile 
vuruldu bu da yok. Bu korkunç bir şey değil mi? Şimdi bir şey daha söyleyeceğim çok 
şaşıracaksınız Jandarma Karakolunda çok yoğun çatışma oldu, gerçekten ateş edildi doğrudur, bir 
tane boş kovan yok şu anda delil torbasında, yok. Kimin hangi silahı kullandığı belli değil. Şimdi 
çok net olan bir mesele var ki en acısıdır, polis dışarıdan içeriye efendim uzun namlulu silah attı ve 
bu video kayıtlarında şu an bizim dosyamızda var Shortlandlarla.  Sonra herhalde kameranın 
olduğunu anladı ki tekrar içeriye girdi, o silahı tekrar dışarıya çıktı. Biz o silahla ne yapıldığını 
halen bilmiyoruz. Aynı anda da polise sığınmak isteyen teslim olan arkadaşları şak diye vurdular. 
Bu da video kaydında, bilginiz olsun. Sivillere silah dağıtıldığının sabit olduğunu söylemiştim 
efendim. Evet efendim, bu da bu şekilde. Son olarak da artık bitiyorum. Şu kadar efendim ama 
kızmazsanız okumak istiyorum; Osmanlı’nın son yönetimi Mustafa Kemal ve Kuvay-i Milliye’nin 
önde gelen isimlerinin tüm varlıklarına el koymak istediler. Rütbelerini geri alıp haklarında idam 
fermanı çıkarttılar. Hiç birisi tesir etmedi, boyunduruk altında yaşamayı kabul etmediler. Şimdi ise 
Şerife Bacıları, Elif Bebekleri ve adını bilmediğimiz on binlerce kahramanı unutup keşke Yunan 
galip gelseydi diyerek bu millete, Gazi Mustafa Kemal’e dil uzatanlar var, yüzlerinde Allah’ın nuru 
kalmamış -ki bunu ben yazmıyorum Batuhan Çolak yazmış oradan okuyorum- Bu şarlatanlara 
değer verip ziyaret edilmesini kınıyorum diyor ve meclis de niye gazi meclis malumunuz. Evet 
efendim. Son olarak da Gazi Mustafa Kemal’in sözüyle bitirmek istiyorum savunmamı, "Cebren ve 
hile ile aziz vatanın bütün kaleleri zapt edilmiş, bütün tersanelerine girilmiş, bütün orduları 
dağıtılmış ve memleketin her köşesi bir fiil işgal edilmiş olabilir. Bütün bu şeraitten daha elim ve 
daha vahim olmak üzere memleketin dahilinde iktidara sahip olanlar gaflet ve delalet, hatta hıyanet 
içerisinde bulunabilirler. Hatta bu iktidar sahipleri şahsi menfaatlerinin müstevlilerin siyasi 
emelleriyle tevhid edebilirler." Evet efendim mahkemenizin takdirine bırakıyorum, İlber Ortaylı 
Hoca, "Yönetimde adalet yoksa devlet suç örgütüne dönmüş demektir" diyor. Saygılarımı arz 
ediyorum efendim. 

MAHKEME BAŞKANI:  Bitti mi?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Evet teşekkür ederiz. Sanık müdafinden soruldu.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE MÜDAFİİ AV. KÜBRA AYDIN SÖZ ALDI: 

Efendim benim şu an bir sorum yok ama savunmama geçeyim mi, sorusu olan var mı?
MAHKEME BAŞKANI: Soru demiyorum savunmaya bir diyeceğiniz var mı?
SANIK MUHARREM DEMİRKALE MÜDAFİİ AV. KÜBRA AYDIN: Şimdilik yok. 

Ekleme yapacağım. 
MAHKEME BAŞKANI:  Yapın.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE MÜDAFİİ AV. KÜBRA AYDIN: Öncelikle şunu 

belirtmek istiyorum; Müvekkil az önce kendisi bir kağıttan şiir gibi bir şey okumuştu onu ben 
düzeltmek istiyorum çünkü yanlış anlaşıldığını düşünüyorum. Şunu kast etti;  Ergenekon, 
Poyrazköy, Balyoz bir çok davada geçmişte, yakın tarihte biz bunu gördük, ne yazık ki hukuki 
yargılamalar yapılmadığı için şu an o hakimler içeride, hatta ne yazık ki onlar değil sadece belki de 
FETÖcü olmayanları da içeride. Sizden ricamız hukuki bir yargılama yapılması, çünkü gerçekten 
FETÖ’nün amacı neydi bilmiyoruz ama bence planlarından bir diğeri de buydu; ülkeyi karıştırmak, 
masumları içeri tıkmaktı. Çünkü esas suçlular bir şekilde dışarıda kol gezecekti. Müvekkilimin 
beyanlarına aynen iştirak ediyoruz. Görevlendirme henüz yapıldığından dosyayı inceleyemedik. 
Ancak müvekkilin beyanlarının samimi olduğunu görüyoruz. İfadesinden anladığımız kadarıyla 
deliller hukuka uygun toplanmamış, hazırlık aşamasındaki işlemler hukuka uygun 
gerçekleştirilmemiştir. Bu sebeple bütün bunlara itiraz ediyoruz. Müvekkilin adil yargılanma hakkı 
bunlar yüzünden ihlal edilmiştir. Müvekkilimin de belirttiği üzere atılı suça ilişkin müvekkilim 
hakkında iddialar soyuttur. Bu da ceza yargılamasının mantığı ile hiçbir şekilde bağdaşmaz. Bu 
sebeple de soyut şüpheden müvekkilimin yani sanığın yararlanması gerekir. Kendisi sabit 
ikametgah sahibidir. Deliller toplanmıştır. AİHM Avusturya-Neumeister  kararı der ki CMK 100 
maddesi gerekçesi sadece  tutukluluk için yeterli değildir, bunun dışında sanığın ülke ile bağlantısı, 
kendi hayatı, ailesi bütün bunların tutuklulukta nazara alınması gerekir ki ancak ondan sonra 
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gerçekten tutukluluk bir tedbir mi buna karar verilmelidir. Baktığımız takdirde müvekkilim şu ana 
kadar görevini layığı ile yapmış görünüyor. Dolayısı ile tutukluluk artık tedbir midir değil midir 
bunu takdirinize bırakıyoruz. Tutuklulukta geçirilen süre nazara alınarak öncelikle tahliyesine, aksi 
takdirde -adli kontrol de bir tedbirdir- adli kontrol şartlarının uygulanmasına, nihai kararda ise 
beraatine karar verilmesini talep ediyoruz. 

MAHKEME BAŞKANI: Soruşturma safhasında beyanların benzer mahiyette. Muharrem 
Demirkale, Zeliha ve Ahmet oğlu. 30.03.1969 İzmir doğumlusun. Aydın Nazilli nüfusuna kayıtlısın.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Doğrudur.
MAHKEME BAŞKANI: Herhangi bir adli sicil arşiv kaydı yoktur denmiş.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Evet. Var mı sorun Hakim Bey?
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Yok.
MAHKEME BAŞKANI:  Sizlerin?
KATILANLAR VEKİLİ AV.HAKAN BAKIRCOĞLU SÖZ ALDI: Biz dünkü celsede 

de bütün İstanbul İl Jandarma Komutanlığı görevlileri savunmalarını tamamladıktan sonra soru 
yönelteceğimizi söylemiştik. Dolayısı ile sorularımızı bir sonraki celse yönelteceğiz Hakim Bey. 

MAHKEME BAŞKANI: Biraz önce birkaç tane soruşturmadan bahsettin, kumpas kumpas 
dedin en sonunda "15 Temmuz ne?" dedin. 15 Temmuz’un kumpas olduğunu mu düşünüyorsun?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Hayır, 15 Temmuz girişimi bir darbe diyorum. 
Bunun arkasındaki meselenin, tezgahın anlaşılma,sını gerektiğini söylüyorum. Çünkü efendim 
muhtemelen sizin mahkemeniz de bakıyordur siz de görüyorsunuzdur, şunu anlatmak istiyorum; 
personel gerçekten terör tehdidiyle (54.24 ANLAŞILMADI???) çekilmiş efendim, çok ağırlıklı 
bölümü. Şimdi ben bunu anlatmaya çalışıyorum, bir tezgah var bu işin içerisinde demek istiyorum. 
Ergenekon operasyonu, aslına bakarsanız Ergenekon’un da  %10, %20 , %30’u belki gerçek bir 
operasyon zaten, yapılan darbe planları var o dönemde biz bu belgeleri gördük o sürecin içerisinde. 
Şimdi kimse hani... Şimdi yok diyorlar. Bunu anlatmaya çalışıyorum ben. O sarı kız, ay ışığı falan 
neydi? Ne idi bunlar yani?

MAHKEME BAŞKANI: Ergenekon’u sormuyorum, 15 Temmuz darbe girişiminin 
arkasında başka güçlerin olduğunu mu düşünüyorsun?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Ben birçok gücün olduğunu düşünüyorum.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE MÜDAFİİ AV. KÜBRA AYDIN: Efendim bu 

yorum sorusu itiraz ediyoruz zapta geçmesini talep ediyoruz.
MAHKEME BAŞKANI: Geçiyor her şey kayıtta zaten. Hakimin sorusuna da itiraz olmaz. 

Sorguluyorum ben. Söz almadan da konuşmayın. 
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Birçok unsurun olduğunu düşünüyorum ben. 

Birçok unsurun, bir tane değil. 
MAHKEME BAŞKANI: Cumhuriyet Savcısı'ndan soruldu var mı sorunuz?
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Var Başkanım. Şimdi 

savunmanızda 19.01.2007 günü nerede olduğunuz tam olarak yani özellikle cinayet saatlerinde tam 
olarak anlatmadınız veya ben tam olarak anlamadım. Şimdi iddianamede geçiyor istihbarat 
personeli görevlendirme kayıt defterine göre Abdullah Dinç ile görevli olduğunuz gözüküyor, 
Beşiktaş Balmumcu. 

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim orada defterde dikkat ederseniz orada 
hastane diye yazmışlar zaten. Dispanserimiz var efendim.

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Dispanser, muayene için.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Balmumcu bizim Jandarma bölge tesisleri vardır 

onunu içinde bizim hastanemiz var efendim, dispanser, bu dispanserde biz kendimiz ve ailemiz 
orada muayene oluyoruz, oraya ben gittim yani onu demek istiyorum.

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Hasta olduğunuz için normalde...
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Evet, evet.
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Göreviniz Beşiktaş Balmumcu’da.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Efendim yok görev aracın gittiği yeri gösteriyor 
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yani Beşiktaş Balmumcu istikametine gidiyoruz anlamında o, başka türlü anlamayın onu, görevli 
olarak değil. Zaten efendim HTS kaydına bakarsınız ben eve geçmişim yani belli ki ben 
muhtemelen rapor falan aldım yani tahminimce söylüyorum yani.

CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Anladım.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Yoksa dönerdim ben zaten iş yerine. 
CUMHURİYET SAVCISI MEHMET YEŞİLKAYA: Bir de yine iddianamede Yusuf 

Bozca’nın ifadesinde geçiyor. Cinayete nezaret eden görevlileri teşhis ettiğini, yine 11 nolu 
şüphelinin Muharrem Demirkale’nin yanına zaman zaman gelen bir şahıs olduğundan bahsediyor.

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: İşte Adem Sarıgöl olduğunu düşünüyor onun, 
değil zaten, hani onun olmadığı belli zaten. 

MAHKEME BAŞKANI: Var mı sanık müdafilerinden sorusu olan? Sanıklardan var mı? 
SANIK YAVUZ KARAKAYA SÖZ ALDI: Komutanım savunmanızda da ifade ettiniz 

ama ben altının tekrar bir çizilmesi adına soruyorum, sizin o gün, olay günü astlık üstlük ilişkisi 
haricinde amir-maiyet türü bir ilişkimiz söz konusu mudur?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Olmadı hayır.
SANIK YAVUZ KARAKAYA: Bunun altının çizilmesini istiyorum. Bir de görevlendirme 

defteri yazılıyor, planlamaya müteakip. Bu yazılan faaliyetler, gidilecek bölgeler muhakkak 
gidilecek yerler midir ve gelişmelere göre esnek tutulabilir mi?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Cevap vereyim. Birincisi sizinle bizim astlık 
üstlük haricinde maiyet ilişkimiz olmadı, benim personelim değilsiniz yani böyle bir şey olmadı. 
İkincisi de; hayır değildir. Yani şimdi bizim unsurumuz Esenyurt Büyükçekmece diye yazar fakat 
bir gelişme olur Gaziosmanpaşa’ya gidebilir.  Yani bağlayıcı... Yazarsınız ama farklı bir ekstradan 
bir gelişme olduğunda inisiyatif sahibisiniz gidersiniz yani, sorun yok.

SANIK YAVUZ KARAKAYA: Teşekkür ederim. 
MAHKEME BAŞKANI: Var mı başka sorusu olan? 
SANIK METİN YILDIZ: Ben veya Trabzon istihbarat personeli Dink cinayetinden önce 

siz... Veya sonra, sonrası da dahil, sizi hiç aradı mı bu konu ile ilgili, Dink cinayeti ile ilgili, bir 
görüşme oldu mu herhangi bir,  telefon, yüz yüze?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Kesinlikle hayır. Hayır hiçbir şekilde olmadı. 
Kesinlikle hayır. Yemin ederim. 

SANIK METİN YILDIZ:  Teşekkür ediyorum Başkanım. 
SANIK ABDULLAH DİNÇ SÖZ ALDI: İddianame 108. sayfada bahsediliyor, sadece bir 

konum geçiyor biz de seninle beraber iltisaklıyız. O gün beraber hizmet defterine yazaraktan görev 
kağıdını da temin ederekten Balmumcu’ya hastası olduğu (59.28 Anlaşılmadı ???) beraber gittik. 
Ben seni bıraktım, oraya döndüğümü söyledim ifademde, onun haricinde Balmumcu haricinde 
başka bir yere gittik mi, oradan ayrıldıktan sonra herhangi bir faaliyetimiz oldu mu?

SANIK MUHARREM DEMİRKALE:  Hayır, zaten sen beni bıraktın sonra alaya 
dönmüşsün HTS kayıtlarında da sabit. Hayır.

SANIK ABDULLAH DİNÇ: Teşekkür ediyorum.
SANIK MUHARREM DEMİRKALE: Zaten o gün benim timimin arabaları olmadığı için 

ben ASOF’tan unsur almışım gitmişim efendim, araba yokmuş yani.
MAHKEME BAŞKANI: Var mı daha başka burada?
SANIK ABDULLAH DİNÇ: Teşekkür ediyorum.
MAHKEME BAŞKANI: SEGBİS sorusu olan var mı? Yokmuş tamam. Bitir kaydı. 
SEGBİS kaydına 15:53 itibariyle ara verildi. 
Sanık Bekir Yokuş 49.celse alınan kimlik bilgileri ve okunan hakları tahtında huzura 

alındı.
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 15:53 itibariyle devam olundu.
MAHKEME BAŞKANI: Zorunlu müdafi misiniz siz?
SANIK BEKİR YOKUŞ MÜDAFİİ AV. ÖZLEM YOKUŞ KÜÇÜKBAHAR: Hayır 

değilim efendim. 
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MAHKEME BAŞKANI: Aceleniz ne?
SANIK BEKİR YOKUŞ MÜDAFİİ AV. ÖZLEM YOKUŞ KÜÇÜKBAHAR: Efendim 

Ankara'dan geldiğim için yarın da duruşma olmadığı için açıkçası biraz sıkıntı olacak. 
MAHKEME BAŞKANI: Avukatın hemen alalım diyor hadi.
SANIK BEKİR YOKUŞ SAVUNMASINDA: Sayın Mahkeme Heyeti. İddianamenin en 

başında FETÖ Terör Örgütü üyeliği ile ilgili kısmı söylemek istiyorum FETÖ Terör Örgütü ile 
hiçbir bağım ilgim yoktur. Üyelik şeysini kabul etmiyorum. Bir diğeri 15 Temmuz darbe girişimi ile 
ilgili; darbe girişiminde yer almadım. 15 Temmuz darbe girişiminde de asker şahıs değildim. 
Evimdeydim, Aydın’da ikamet ediyorum. Hrant Dink ile ilgili kısımlarda da iddia makamı HTS 
kayıtlarını, olay yeri güvenlik kamera görüntülerini, ondan sonra sanık ifadelerine dayanarak 
suçlamalar isnat etti. HTS kayıtlarım bellidir efendim. Olay günü HTS kayıtlarımda görev yerim 
olan Beykoz’da olduğum açık ve nettir. Olay yeri ile de hiçbir alakası yoktur. Yine güvenlik kamera 
kayıtlarındaki görüntülerdeki şahsın ben olmadığım ortadır. O gün göreve gittiğim şahıs Yavuz 
Karakaya ile birlikte beraber göreve çıktık. Emniyet ifademde de belirttim. Göreve çıktığımız araç 
34 BLD 22 plaka Renault Clio marka araçtır. Ben bu aracı siyah renkli olarak hatırlıyorum ama İl 
Jandarmadan gelen kayıtta duman grisi olarak geldi. Duman grisi de siyaha çok yakın renkte olan 
bir renktir. Yine burada Muharrem Demirkale'nin maiyetinde çalıştığım beyan ediliyor, maiyetinde 
hiçbir zaman çalışmadım. Onun dışında HTS kayıtlarımda olay yerinde olmadığımız belli olduğu 
için 11:48 ile 17:38 arasındaki görüşmelerim olmaması dolayısı ile telefonumu kapatarak başka 
istihbarat araçlarını kullandığım iddia ediliyor. Ben telefonumu hiçbir zaman kapatmadım. Sadece o 
saatler arasında görüşmem yoktur. Ocak ayı içerisindeki HTS kayıtlarıma da bakılırsa her gün de bu 
şekilde 4 saat 5 saat veya daha fazlası gün içinde görüşmemin olmadığı görülecektir. Hrant Dink 
cinayeti ile hiçbir ilgim alakam yoktur. Beraatimi talep ediyorum arz ediyorum.

MAHKEME BAŞKANI: Bu kadar mı?
SANIK BEKİR YOKUŞ: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Seni biz mi tahliye ettik?
SANIK BEKİR YOKUŞ: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Soruşturma safhasındaki beyanların benzer mahiyette. İstihbarat 

Şubedeki görevin neydi senin?
SANIK BEKİR YOKUŞ: ASAF unsur elemanıydım efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Ne iş yapıyordunuz yani? ASAF’ın açılımı ne? 
SANIK BEKİR YOKUŞ: Aşırı Sağ Faaliyetler unsurunda misyonerlikle ilgili misyonerlik 

kısmına...
MAHKEME BAŞKANI: Aşırı Sağ Faaliyetler hakkında çalışma yaptınız. Dinle bi dinle. 

ASAF açılımını da biliyorsun bak.
SANIK BEKİR YOKUŞ: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Hangi Aşırı Sağ Faaliyetler konusunda çalışma yaptınız 

İstanbul’da?
SANIK BEKİR YOKUŞ: Efendim ben Ağustos 2006-Şubat 2008 tarihleri arasında 

İstihbarat Şubede görev yaptım. Bu süreçte de aşırı sağ faaliyetlere bağlı olan misyonerlik kısmında 
görev yaptım.

MAHKEME BAŞKANI:  Misyonerlik derken?
SANIK BEKİR YOKUŞ: Misyonerlik faaliyetleri ile ilgili.
MAHKEME BAŞKANI: Nedir o faaliyetler, neymiş o faaliyetler?
SANIK BEKİR YOKUŞ: Şu an hatırladığım kadarıyla... 
MAHKEME BAŞKANI: Misyonerlik nedir?
SANIK BEKİR YOKUŞ: ...
MAHKEME BAŞKANI: Bilmiyorsun değil mi? ASAF’ın açılımını bilmen yeterli, hadi 

bakalım. Bekir Yokuş. Halime ve Mümtaz oğlu, 15.06.1975 doğum tarihin. 
SANIK BEKİR YOKUŞ: Evet.
MAHKEME BAŞKANI:  Evvelinde hükmün açıklanmasının geri beri bırakılması var 

hakkında 55. Asliye Ceza Mahkemesi, İstanbul. Kesinleşme tarihi Mart 2015. Yine Adana Pozantı 
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Sulh Ceza Mahkemesinden de bir hükmün açıklanması geri bırakılması var.
SANIK BEKİR YOKUŞ: Evet. 
MAHKEME BAŞKANI: Onun kesinleşme tarihi de Mayıs 2014. Bunlar suç tarihinden 

evvel olduğu için suç tarihi itibarıyla suç tarihi itibari ile sabıkasız oluyorsun. Doğrudur bunlar 
değil mi sana mı ait?

SANIK BEKİR YOKUŞ: Doğrudur evet.
MAHKEME BAŞKANI:  Karapınarlıymışsın. Konya Karapınar. Öyle mi?
SANIK BEKİR YOKUŞ: Evet.
MAHKEME BAŞKANI:  15.06.1975, Mümtaz ve Halime oğlu. Nüfus kaydı da sana ait 

öyle mi?
SANIK BEKİR YOKUŞ: Evet.
MAHKEME BAŞKANI: Sana aittir bunlar?
SANIK BEKİR YOKUŞ: Evet efendim.
MAHKEME BAŞKANI: Var mı bir diyeceğiniz savunmaya Avukat Hanım?
SANIK BEKİR YOKUŞ MÜDAFİİ AVUKAT ÖZLEM YOKUŞ KÜÇÜKBAHAR 

SÖZ ALDI:  Müvekkilim savunmasını çok kısa tuttu ama birkaç bir şey ben de eklemek istiyorum. 
Daha doğrusu eklemek gibi değil aslında. Şimdi iddianamede TCK’nın en ağır suçlamalarından 
olan silahlı terör örgütüne üye olma, Anayasal düzeni ortadan kaldırmaya teşebbüs etme, kasten 
öldürme, Anayasal düzeni ortadan kaldırmaya teşebbüs etme suçunun beraberinde başka suçlar 
işleme gibi ağır suçlamalar var. Öncelikle bu FETÖ üyeliği suçlamasına gelince yani bu sadece 
iddia makamının sevk maddeleri ile oluşan bir suç, hiçbir delil ortaya konmamış, konması da 
mümkün değil, müvekkilimin FETÖ Terör Örgütü ile yakından uzaktan bir ilgisi yok. İşte bu 
örgütün kriterleri yani örgüt üyeliği ile ilgili kriterler belirlendi. Bu kriterlerin hiçbirisini taşımıyor. 
Örgütün okulu, dershanesi, gazetesi, dergisi, kitabı, yurdu, evi, bankası, abisi, ablası, imamı vesaire 
örgüt ile ilgili kişi ya da kurumlarla hiçbir ilişkisi yok yakından uzaktan. Örgütün mali 
kaynaklarından olan Bank Asya’da hebası yok, yine örgüt içi haberleşme ve talimat alıp verme 
eyleminin gerçekleştiği Bylock programını kullanmamıştır. Anayasal düzeni kaldırmaya teşebbüs 
etme suçu ile ilgili olarak da; bu suçu işlemesi fiilen mümkün bile değildir. Zira darbe teşebbüsünün 
gerçekleştiği 15 Temmuz 2016’dan aylar önce kendisi disiplinsizlik nedeni ile ordudan ihraç 
edilmiştir. Bu nedenle açtığımız davalar halen devam etmektedir. Hrant Dink cinayeti iddiasına 
gelince; bu iddiaya yönelik müvekkilimin ismi ilk olarak iddianamenin 125. sayfasında geçiyor. 
Burada ilk önce Ogün Samast’ın beyanlarına yer verilmiş ve iddianamede denilen şu ki Ogün 
Samast müvekkilimi teşhis ettiği, bu teşhisin de HTS kayıtları ve güvenlik kamera kayıtları ile 
örtüştüğü iddia ediliyor. Ogün Samast’ın ifadesine baktığımız zaman bu teşhis kısmı tamamen 
gerçek dışı. Öyle ki Ogün Samast ifadesinde işte cinayet günü Agos Gazetesi çevresinde keşif 
yaparken kendisini takip eden kişilerden şüphelendiğini, bunun için Yasin Hayal’i aradığını, 
kendisini takip eden kişiler olduğunu ileri sürüyor. Bu ifade Yasin Hayal tarafından 
doğrulanmamıştır. Ayrıca o günkü ifadesinde o beni takip eden kişilerin net olarak gördüm diyor ve 
bunların fiziksel özelliklerini tarif ediyor. Birisi için kısa boylu diyor, işte üzerindeki kıyafetleri 
tarif ediyor, diğeri için uzun boylu ama saçı kel diyor. Müvekkilim huzurunuzda, kendisi kısa boylu 
değil, uzun boylu ama saçı da kel değil. Bu şekilde yani Ogün Samast’ın ifadeleri müvekkilimle 
aslında bir ilgisi yok ama iddianamede ilgiliymiş gibi ortaya konulmuş. Onun dışında bu Ogün 
Samast'ın bu iddialarının yine HTS kayıtları ile örtüştüğü yönündeki iddiayı da kabul etmemiz 
mümkün değil. Gerek müvekkilimin gerekse o gün birlikte görev yaptığı görev arkadaşı arkadaşı 
Yavuz Karakaya’nın HTS kayıtları dosyada mevcut. Bu HTS kayıtlarının hiçbirisi cinayet 
mahallinde olduklarını göstermiyor. Bilakis o günkü görev defterine göre görev yerleri olan -Kartal 
ve Beykoz’da görevliler- Beykoz’da olduklarını gösteriyor. Yani HTS kayıtları müvekkilim ve 
diğer sanık lehine olmakla beraber iddianamede tam tersi olarak aleyhineymiş gibi atılı suçlar 
oluşturulmuştur. Onun dışında müvekkilimin telefonunun sinyal vermediği bir kısım var. Bu kısım 
için de işte iddia makamı telefonu kapatıp başka hatlar kullanmıştır vesaire varsayımlarla bir delil 
oluşturmaya çalışmıştır. Bunun kabulü de mümkün değildir. Müvekkilim istihbarat görevinde 
çalışırken aslında aktif bir görevi olmamıştır, genelde şoför olarak çalışmış, çok aktif görevi 
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olmadığı için kendisine verilen ikinci bir hattı bulunmamaktadır. Böyle bir telefona hiçbir zaman 
sahip olmamıştır. O aradaki boşluk tamamen bir tesadüften ibarettir. Ki kendisi çok telefon ile 
konuşan bir kişi de değildir, bu aslında önceki ve sonraki HTS kayıtlarında da çok net 
görülmektedir. Yani olay tarihinden önceki ve sonraki HTS kayıtlarına baktığımız zaman günde 
bazen bir görüşme yapmış bazen iki bazen hiç yapmadığı günler bile var. Yine iddia makamının en 
önemli delilleri arasında yer alan işte bu dosyanın sanıklarının sürekli birbiri ile telefon irtibatları 
önemli bir delil olarak sunulmuştur. Müvekkilimizin HTS kayıtlarına baktığımız zaman görev 
arkadaşı Yavuz Karakaya dışında bu dosyanın sanıklarından olmayan İstanbul Jandarma’da görevli 
Erdal Bozkurt isimli bir kişi ile olan görüşmesi dışında hiçbir görüşmesi yok. Sanıkların hiçbirisini 
tanımıyor... Yani hiçbirisini tanımıyor demeyeyim yani İstanbul İstihbarattakileri tanıyor ama 
diğerleri ile yakından uzaktan ilgisi olmadığı ortada. Savcılığın bu varsayıma dayalı iddiasını zaten 
kabulü mümkün değil. Onun dışında söyleyebileceğimiz, bir de araç olayı var, müvekkilim hep 
şoför olarak görev yaptığı için, genelde şoför olarak görev yapmıştır, işte bu güvenlik kamera 
kayıtlarında İstanbul İstihbarata ait olduğu tespit edildiği iddia edilen beyaz ve gri renkli Clio 
arabalardan bahsedilmektedir. Müvekkilimin kullandığı araba siyah renkli Renault'tur. Gerçi 
kendisi beyan olarak duman rengi olarak geldiğini söyledi ama o da koyu yani siyaha yakın bir 
renk. Bu araçlar zaten Jandarma İstihbarata ait olduğu da tespit edilmemiştir, sadece bu da 
varsayımdan ibarettir yani bu konuda delil de müvekkilimin mahkûmiyeti için veya işte tutukluluğu 
için yeterli değildi, nitekim tahliye oldu. Onun dışında HTS kayıtları, araç dışında... Savunmamızı 
yani esas hakkında savunmamızı yaparken belki daha ayrıntılı konulara değiniriz ama yani özet 
olarak söyleyeceğimiz şu ki; bütün deliller müvekkilimin ve görev arkadaşı lehine, yani aleyhine 
neredeyse delil yokken bir takım varsayımlarla oluşturulan delillerle müvekkilim sanık olarak 
huzurunuza çıkarılmıştır. Yani söyleyeceklerimiz şimdilik bu kadar. Beraatini talep ediyoruz bütün 
suçlardan ayrı ayrı, ayrıca bir de dosya ile ilgili tefrik talebimiz var İstanbul ekibi olarak. Teşekkür 
ederim. 

MAHKEME BAŞKANI: Var mı soracağınız bir şey?
MAHKEME ÜYESİ MESUT DÜZGÜN: Yok sorum Başkanım.
MAHKEME BAŞKANI:  Tamam, perşembe devam ederiz. 
SEGBİS kaydına ve duruşmaya 16:06 itibariyle son verildi. 
GEREĞİ DÜŞÜNÜLDÜ İSTEMGİBİ:
Sanıklar Adnan Acar ve Hamza Celepoğlu müdafii Av. Şila Sultan Bolat'ın mazeretinin 

kabulüne, duruşma gününü UYAP sisteminden öğrenmesine, 
Duruşmanın daha önce atılı bulunduğu 15/03/2018 günü saat 10:00'a bırakılmasına oy 

birliği ile karar verildi. 13/03/2018

Başkan 95147
 (e-imza)

Üye 165580
 (e-imza)

Üye 217443
(e-imza) 

Katip 144150
(e-imza) 


